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Handlingar till Sveriges Lions Riksmöte 2022.  

 

Välkomna till Sveriges Lions Riksmöte i Falun 28 – 29 maj 2022. 

Årets tema är Lions hjälpverksamhet lokalt och globalt. 

    
 

Så kan vi åter samlas till ett fysiskt Riksmöte. Något vi är 

många som verkligen sett fram emot. Att träffas är så viktigt 

för oss. Här skapar vi trivsel i varandras sällskap. Här utbyter 

vi idéer med varandra. Delar erfarenheter. 

Vi fattar viktiga beslut som ska leda Sveriges Lions framåt. 

Lions har en viktig uppgift att fylla. Ja, den är kanske viktigare 

idag än den varit tidigare. Våra utmaningar och våra uppdrag, 

lokalt och globalt, möter vi på ett ansvarfullt sätt utifrån våra 

förutsättningar. Men det förutsätter också att våra 

bidragsgivare, allmänheten och företag, väl känner till oss. Att 

vårt varumärke är känt. 

 

Vi samlas till Riksmöte i en tid när det råder krig i Europa. När människorna i Ukraina utsätts för 

ett obegripligt lidande. Familjer bryter upp från sin trygga tillvaro och flyr till det som oftast är 

ovisst. En mänsklig tragedi som vi inte förstår vidden av. I den miljön har Lions sin självklara 

uppgift, att som humanitär hjälporganisation gå in och ge vårt stöd. Så har skett och så sker 

också. Ett exempel på detta är att Sveriges Lions, samma dag som kriget inleddes, beslutade att 

genomföra en nationell insamling för att hjälpa Ukrainas befolkning och alla de människor som 

flyr från Ukraina. 

 

Vi befinner oss tillsammans med många andra ideella organisationer i en brytningspunkt. Nya 

värderingar och prioriteringar görs sig påminda. Medlemstalet har minskat över tid. Trots detta 

har vi lyckats hålla vår hjälpverksamhet på en hög nivå. Ett av skälen till detta är naturligtvis att 

Lions medlemmar har ett starkt socialt och humanitärt engagemang. Men, det gäller också att 

Lions anpassas till den verklighet som vi lever i. Ett exempel på detta kan vara att vi effektivare 

utnyttjar möjligheterna i det nya insamlingslandskapet. 

 

Corona påverkade på ett påtagligt sätt våra möjligheter att verka som hjälporganisation. Det 

innebar att våra möjligheter att få in medel från våra bidragsgivare begränsades. Nu återgår 

klubbarna till den verksamhet och till de aktiviteter som genomfördes före Corona. 

 

Årets höjdpunkt är det besök som Lions Internationelle President Douglas X Alexander gjorde 

hos oss i anslutning till guvernörsrådsmöte tre. Den passion som driver IP blev helt uppenbar för 

alla oss som hade möjlighet att lyssna till och träffa honom. IP:s devis är ”Service from the 

Heart” – med förklaringen ”Lions are a family like no other. And with our hearts united in 

service, we will lift up our communities all over the world. Because in times of great need, only a 

greater passion for service can make the world a better place for all people.” 

 

Guvernörsrådet och jag hälsar er alla hjärtligt välkomna till Riksmötet 2022. 

Alf-Göran Andersson, Guvernörsrådets ordförande 
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Förhandlingsordning vid Lions Sveriges Riksmöte 2022. 

 
1. Riksmötet öppnas. 

2. Fråga om kallelsen och utskicket av handlingarna till riksmötet gjorts i enlighet med stadgar och 

arbetsordning. 

3. Fastställande av röstlängd. 

4. Val av ordförande och vice ordförande för Riksmötet. 

5. Val av två sekreterare att föra Riksmötets protokoll. 

6. Val av två justeringspersoner, som tillsammans med ordföranden justerar Riksmötets protokoll. 

7. Val av rösträknare. 

8. Anmälan av övriga ärenden, att behandlas under punkt 20. 

9. Fastställande av förhandlingsordningen. 

10. Närmast föregående guvernörsråds verksamhetsberättelse och multipeldistriktets resultat- och 

balansräkning för verksamhetsåret som avslutades den 30 juni 2021. 

11. Revisorernas berättelse. 

12. Fastställande och ansvarsfrihet. 

a) Fastställande av resultat- och balansräkningen. 

b) Fastställande av disposition av resultatet. 

c) Beslut om ansvarsfrihet. 

13. Guvernörsrådets verksamhetsrapport fram till och med februari månad 2022. 

14. Förslag från guvernörsrådet. 

a) Förslag till förändringar av stadgar och arbetsordning. 

b) Förslag till rekommenderade insamlingsmål, verksamhetsåret 2022 – 2023. 

15. Motioner från klubbarna. 

a) LC Västervik. 

b) LC Ockelbo. 

c) LC Ystad. 

d) LC Åhus. 

e) LC Skellefteå. 

16. Val på Riksmötet. 

a) Guvernörsrådets ordförande för verksamhetsåret 2022 – 2023. 

b) Guvernörsrådets vice ordförande för verksamhetsåret 2022 – 2023. 

c) Controller. 

d) Revisionsbolag alternativt auktoriserad revisor samt förtroendevald revisor och ersättare för 

hen. 

e) Ledamot i riksvalnämnden. 

17. Rapporter från aktivitetsgrupper, arbetsgrupper, kommittéer och projektgrupper. 

a) Stiftelsen Lions Quest International Foundation in Sweden. 

b) Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond. 

c) Hjälp Lions Hjälpa Diabetesforskningen. 

d) Global Membership Approach (GMA). 

e) Bring Quality to Life (BQtL). 

f) Water Means Life (WML). 

18. Fastställande och beslut om verksamhetsplan, budget och nationell avgift för verksamhetsåret 

2022 – 2023. 

a) Fastställande av kommande års verksamhetsplan. 

b) Beslut om kommande års budget. 

c) Beslut om kommande års nationella medlemsavgift. 

19. Presentation av Guvernörsrådet 2022 – 2023. 

20. Övriga ärenden. 

21. Riksmötet avslutas. 
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Verksamhetsberättelse 2020 - 2021 

Guvernörsrådet för Lions Club International MD101 Sverige avger härmed redogörelse för verksamhetsåret  

2020-07-01 – 2021-06-30. 

 

GRO 2020-2021  Anna Maria Bernstein  LC Södertälje S:a Ragnhild 

  

DG 101-M  Magda van Almenkerk LC Hällefors  

DG 101-N  Kia Carlsson  LC Östersund Brunkullan 

DG 101-O  Margaretha Parkstam LC Björklinge  

DG 101-S  Christer L Johansson LC Västervik  

DG 101-V  Pia Rundberg  LC Svansjö   

Guvernörsrådet har under året arbetat utifrån ledorden: Framtid – förnyelse – föryngring – fler medlemmar – 

förankring och transparens ut mot klubbarna. 

Det är viktigare nu än någonsin att vår verksamhet i Lions syns utåt och även förmedlas ut till våra medlemmar, 

vilket har varit ett fokus under året. Varje klubb och varje medlem bör ta alla tillfällen att prata om Lions, våra 

aktiviteter och vårt hjälparbete samt att vi välkomnar nya medlemmar. Bär alltid Lionsnålen. Arbetet med att 

förbättra och utveckla Lions Clubs Sverige ska vara målmedvetet och långsiktigt. Var medveten om att vårt sätt att 

vara i vardagliga situationer är minst lika viktigt, att visa oss och synas.  

Klubbarna är basen och kärnan i vår verksamhet. Varje medlem ska värnas, samtidigt som vi ska möta nya 

medlemmar med öppna famnen. Ju aktivare klubbarna är, desto större inflytande ges i zon- och distriktsarbetet. 

Lions Clubs är en demokratisk organisation som vi måste arbeta med för att hålla levande och vi som medlemmar 

och klubb är en del av denna.  

Arbetet med att få våra nya distrikt att fungera och hitta sitt arbetssätt, har fortsatt även detta år. Det ställer krav på 

alla oss medlemmar. Vi behöver ledare och funktionärer på alla nivåer, som känner att de vill och kan utvecklas med 

uppdragen. Även om dessa stundtals kan vara krävande, är de ännu mer utvecklande och belönande.  

För att Lions Sverige ska kunna stärka sitt varumärke krävs att vi arbetar med våra egna projekt. (Detta är 

formaliserat i våra stadgar.) Exempelvis ”Water Means Life”, där vårt varumärke som hjälporganisation syns och 

förstärks. Viktigt är att alla medlemmar är informerade och kan berätta för allmänheten om de projekt vi driver. 

Grundbudskapen för Lions medlemmar, att användas vid möten med allmänheten och media är: Lions hjälper – 

Lions finns på plats – Lions gör det möjligt alternativt ”För samhällsansvar och livskvalitet”.  

Medlemsutvecklingen under året 2020 – 2021 

När verksamhetsåret inleddes hade MD 101: 9016 medlemmar. 

När verksamhetsåret avslutades hade MD 101: 8333 medlemmar. 

Nettominskningen under 2020 – 2021 var: 683 medlemmar. 

 

Klubbutvecklingen under 2020 – 2021 

När verksamhetsåret inleddes hade MD 101: 389 klubbar. 

När verksamhetsåret avslutades hade MD 101: 372 klubbar. 

Nettominskningen under 2020 – 2021 var:17 klubbar. 

 

Medlemsutvecklingen är fortsatt en varningssignal. Vi måste hitta alla möjliga medel att öka denna. För 

kommande guvernörsråd återstår ett viktigt fokus: att ta in nya medlemmar och att behålla dem vi har. 

Coronapandemin har bidragit mycket negativt till klubbarnas förmåga att nå ut med aktiviteter och 

kontaktytor mot allmänheten. 

Verksamhetsberättelsen utgår från uppsatta mål i Verksamhetsplanen för 2020 – 2021. Detta redovisas 

här i Multipeldistiktets kommittéer och arbetsgrupper. 
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Katastrofberedskapen 

2020-08-11 skänkte Katastrofberedskapen 500 000 kr till de hemlösa efter explosionen i Beiruts hamn i 

Libanon. Vi förde över pengarna till välrenommerade Lionsklubbar i staden för att vara säkra på att 

pengarna kommer fram och används till det de är ämnade för. Gensvaret lät inte vänta på sig och deras 

tacksamhet framfördes både skriftligt och via Facebook. 

2020-08-28 fick MD en vädjan från LC Bosaso , Somalia, om hjälp till bönder som fått hela sin skörd 

uppäten av en gräshoppsinvasion. Katastrofberedskapen trädde in med 100 000 kr till mat och hjälp med 

att komma igång med odlingen igen.  

2021-01-01 kom en vädjan om basal hjälp från Kroatiens Lionsledning, då en jordbävning ägt rum nära 

staden Petrinja, 5 mil sydost om Zagreb. Tusentals människor drabbades och Sveriges Lions bistod med 

200 000 kronor. Redan etablerade Lionsklubbar i området tog tag i arbetet på plats. Detta är en av vår 

organisations styrkor, att själva se till att hjälpen kommer fram. 

2021-03-01 överfördes 110 000 kr till tältprojektet Bring Quality to Life för inköp av tält. Dessa 

överfördes via MSB till Grekland då en brand ödelagt flyktinglägret  Moria på ön Lesbos. 250 

katastroftält och annan utrustning, bl a toaletter fraktades till ön. MD hade kontakt med LC Mytilene på 

Lesbos i ärendet.  

 

Kommittén för ungdomsverksamhet 

Sommaren 2020 var det planerat att genomföra ett internationellt ungdomsläger i distrikt 101 S samt att 

skicka ut svenska ungdomar till internationella ungdomsläger i ett flertal länder i och utanför Europa. 

Tyvärr blev allt ungdomsutbyte inställt p.g.a. pandemin. Den årliga YEC-konferensen blev digital. 

Sommaren 2021 planerades två internationella läger i Sverige. Lägret i 101 S 2020 hade flyttats fram till 

sommaren 2021, efter att det blev inställt 2020 p.g.a. pandemin. De ungdomar som var antagna till lägret 

2020 fick chansen att delta den här sommaren istället. Dessutom skulle det ordnas ett läger i 101 M. 

Ungdomar skulle också skickas iväg till internationella läger i andra länder. Pandemin avtog tyvärr inte 

utan fortsatte och tilltog. Därför togs beslutet att även denna sommar ställa in ungdomsutbytet.  

Då lägerverksamheten blev inställd har man inte kunnat skicka iväg eller ta emot några ungdomar. Det 

innebär också att man inte har kunnat uppfylla målsättningen att öka antalet klubbar som sponsrar 

ungdomar 17 - 21 år till internationella ungdomsläger eller till internationella ungdomsläger i Sverige. 

Samtliga distrikt har varit aktiva Lions i arbetet runt ungdomsutbytet. 

 

Med inriktning mot droger/narkotikahundar   

Alla hundar inköpta med medel från Lions har en ”Lions-bricka”. Under året certifierades Hyss, Morran o 

Dusty tillsammans med sina förare för operativ tjänst.  

Utbildningsansvarig av Droghundekipage berättade att under pandemin var det inte så många personbilar, 

så man ändrade strategi och satsade mer på lastbilar/tung trafik.  

Det blev ett fantastiskt resultat med stora beslag. Man kommer att fortsätta satsa stort på lastbilarna och 

börjar med 37 specialutbildade ekipage, men glömmer inte person- och personbilarna.  

Under året har hundarna medverkat till att drygt 1,7 ton cannabis och marijuana, c:a en fjärdedels ton 

amfetamin, över hundra kilo annan narkotika samt långt över hundratusen tabletter, kapslar mm av 

narkotikaklassade läkemedel  beslagtagits vid c:a 600 beslagstillfällen till ett samhällsnyttovärde av 

MINST 1 miljard, 170 miljoner kr. Dessutom har vapen/vapendelar och ammunition beslagtagits av 

hundekipagen  

Orkester Norden 

Orkester Nordens aktiviteter såväl 2020 som 2021 har varit tvungna att ställas in på grund av 

coronapandemin. 
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Barndiabetesfonden 

Lions är alltsedan stiftelsen bildades 1989 en viktig bidragsgivare och samverkanspartner. Med sitt 

rikstäckande nät av klubbar kan Lions medverka i att informera om typ 1-diabetes och bidra till insamling 

av medel till forskningen. Lions bidrag 2021 var av ungefär samma storlek som föregående år, drygt 

600 000 kronor, och hade sannolikt varit högre om inte pandemin medfört inställda aktiviteter. 

Samverkan mellan Lions och Barndiabetesfonden utvecklas kontinuerligt. Det är en samverkan som 

stärker båda parter. Lions blir synligt via BDF t.ex. genom artiklar i tidningen Sticket, gemensamma 

insamlingsaktiviteter som Diabeteslunken, på Facebook och hemsidan. Lions gör BDF synligt genom 

olika aktiviteter som marknader, golf, loppis där alla insamlade medel går till BDF med information via 

mail och på hemsidan. 

BDF:s lokalföreningar har på många orter besökt Lionsklubbar och informerat om typ 1-diabetes och 

hittat former för samverkan t.ex. Barndiabetesloppet. På nationell nivå i Lions har hållits online-

föreläsningar om typ 1-diabetes. BDF:s Nyhetsbrev skickas till samtliga DG. 

Viktigt att Lions fortsätter stödja Barndiabetesfonden. I Sverige får 900 barn varje år denna obotliga 

diagnos - 0 botas och måste leva med svår behandling dygnet runt, komplikationer och ett förkortat liv. 

 

Ledarutveckling, GLT 

Under året har arbetet präglats av stora svårigheter att genomföra planerade aktiviteter. Vid uppstart av 

året skulle dels en ALLI-utbildning genomföras, dels i Paris dels i Birmingham. Bägge dessa fick ställas 

in medan en mindre kurs på italienska i Rom delvis kunde genomföras. Vidare skulle Sverige stå som 

värd för en FDI-utbildning i Stockholm men som förutsättningarna utvecklades, samtidigt som pandemin 

rullade parallellt med att vaccineringen inte hade påbörjats, så fanns inte någon möjlighet att genomföra 

denna. Synd, eftersom det var första gången en instruktörsutbildning skulle hållits på svenska i Sverige. 

Distrikten har genomfört någon form av utbildningsdag, företrädesvis via Internet och med en något 

trevande start så har vanan att delta och anordna interaktiva möten via dator nu blivit legio. VDG-

utbildningen har skett via ZOOM i MD och samtidigt digitalt med den nordiska koordinatorn Halldór 

Kristjanson i Reykjavik som är den som slutligen certifierar VDG till VDG-Elect. För att öka 

kunskaperna generellt har det producerats ett antal undervisningsfilmer via YouTube som nu återfinns på 

MD:s hemsida. Därutöver så har spridningen av skriften ”Lions som Begrepp” gått ut till samtliga 

klubbar i MD och ingick som en bilaga till tidningen Lion. Samtliga distrikt har genomfört utbildning för 

zonordförande enligt en gemensam mall som togs fram under året. Det har däremot varit svårt att hitta 

nya ledare inom Lions, speciellt som antalet klubb- och zonbesök har varit begränsade under året. Vi 

måste därför sträva efter att utöka samarbete mellan zoner och klubbar samtidigt som samarbetet i GAT 

förstärks på distrikts- och MD-nivå.  

 

 

Medlemsutveckling, GMT 

Arbetet med medlemsutveckling har inte fallit väl ut under året, delvis beroende på Coronapandemin. 

 

New Voices, NV 

Arbetet med medlemsutveckling och att nå ut har inte fallit väl ut under året, delvis beroende på 

Coronapandemin. 

 

Serviceutveckling, GST 

Många klubbar har, trots begränsad frihet och restriktioner, lyckats genomföra sina aktiviteter på ett 

föredömligt sätt. Det finns inga gränser för Lions! Aktiviteten ”Diabeteslunken” som GST lanserat, har 

inspirerat många klubbar att sätta igång. Vi har ett samarbete med Barndiabetesfonden här. 
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Kommittén för funktionsvariationer 

Sveriges Lions kommitté för funktionsvariationer utlyste detta år stipendier till Lions kvinnliga och 

manliga Bragdlejon för trettioandra gången. Utlysningen publicerades under Stipendier på Parasport 

Sveriges hemsida och distribuerades till Parasport Sveriges distrikt och idrottskommittéer. 

Lions Bragdlejon tilldelas en kvinnlig och en manlig idrottare med funktionsnedsättning som dels har 

uppnått idrottsresultat av bragdkaraktär och dels genom andra särskilt förtjänstfulla personliga 

kvalifikationer och insatser varit föredöme för övriga idrottare med funktionsnedsättning. 

Stipendiesumman är 20.000 kronor per person. Man kan bara utses till Bragdlejon en gång. Fram till sista 

ansökningsdagen den 15 mars 2021 hade det till Parasport Sverige inkommit en nominering till det 

manliga Bragdlejonet och en nominering till Lions kvinnliga Bragdlejon. Lionsjuryn beslutade enhälligt 

att utse Ebba Årsjö 20 år från Norrköping till årets mottagare av det kvinnliga priset Lions Bragdlejon. 

Motivering: Ebba började tävla på para-världscupen säsongen 2019/2020 och är redan rankad som 

en av världens bästa i sin klass med 7(!) VC-segrar den gångna säsongen. 

att inte utse någon till det manliga priset Lions Bragdlejon då den enda sökande har varit tidigare pristagare 

och man bara får priset en gång. 

      

Det fördes utvecklande diskussioner kring kriterierna inför nästa års utlysning av stipendier Lions 

kvinnliga och manliga Bragdlejon. Gruppen enades om att ändra utlysningen till följande text: 

Lions Bragdlejon tilldelas en kvinnlig och en manlig idrottare med funktionsnedsättning som dels har 

uppnått topp internationella idrottsresultat av bragdkaraktär och dels genom andra särskilt förtjänstfulla 

personliga kvalifikationer och insatser varit föredöme för övriga idrottare med funktionsnedsättning. 

Stipendiesumman är 20.000 kronor per person. Man kan bara utses till Bragdlejon en gång, så tidigare 

pristagare undanbedes att söka. 

Tältaktiviteten – Bring Quality to Life 

I början av verksamhetsåret fanns det 250 tält och 1500 filtar i lager. Dessa skeppades till Grekland under 

hösten 2020.  

För lionsklubbarnas räkning inköptes det 10 tält som kunde köpas av klubbarna för att användas vid olika 

aktiviteter. Av dessa fanns det 6 tält kvar i lager vid verksamhetsårets slut. 

200 nya tält och 1200 filtar inköptes under perioden, men hann inte komma in i lagret innan 

verksamhetsårets slut. 

 

 

 

Projektet De Glömda Barnen 

I augusti 2016 beslutade Guvernörsrådet om ett projekt till stöd för syriska flyktingar i Turkiet och dess grannländer 

med avslut 2019-06-30. Ett fjärde år beslutades av MD 101 så att hjälpen fortsatte 2019 – 2020. Pandemin har 

orsakat att projektet pågått även verksamhetsåret 2020-2021. En rapport lämnades till GR6 2021 och här följer ett 

utdrag: 

 

Insamlingsresultatet är betydande, mer än 18 miljoner kr: Insamlingen via MD 101 under åren 2015 – 

2020 gav 16 907 128 kr. Via LC Nossebro har många klubbar bidragit innan MD-projektet började, 

sammanlagt 1 240 739 kr. 

Projektet har bekostat 21 000 matpaket. Varje paket innehåller baslivsmedel för en familj på 5 - 7 

personer i en månad. Uppemot 150 000 flyktingar har via vår utdelning av matpaket fått tillgång till mat i 

en månad. 

 

Över 6000 barn har fått tillgång till skola. Projektet har bekostat 93 skolmoduler. I januari 2021 sattes den 

sista modulen upp. Bristen på skola har gjort att barnen går i två- eller treskift i våra moduler och varje 

modul rymmer 36 elever. Våra 93 moduler har inneburit tillgång till skola för minst 6000, kanske 9000 

syriska barn.  
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Uppemot 5000 flyktingar har använt våra boendetält och betydligt fler, kanske 30 000 våra hygientält. 

Kläder, handikapphjälpmedel och annan utrustning har delats ut till mer än 5000 barn. Sammantaget har 

Sveriges Lions hjälpt  

200 000 syriska flyktingar i Adana och Istanbul. 

Vid verksamhetsårets slut fanns ca 207 000 kr kvar på kontot. Fördelning av dessa sker under 

verksamhetsåret 21-22 när pandemin gör det möjligt. Då arrangeras ett officiellt avslut med de personer i 

Turkiet som hjälpt till med De Glömda Barnen. 

Projektet Water Means Life 

Våren 2020 togs beslut om nationell insamling för projektet Water Means Life (WML). Insamlingen var 

avsedd för vattenborrning i Hamure, Somalia, och avsåg borrhål nr 2. WML ansökte om medfinansiering 

från LCIF hösten 2020. Besked om beviljade medel för borrhål nr 2 i Hamure kom januari 2021. Projektet 

begärde offerter från 4 olika företag. Det gällde totalentreprenad och det svåraste var betalningsvillkor 

och garantier. Januari 2021 skrevs ett avtal med en av entreprenörerna (Somdrill Company) som erbjöd 

sig att ta betalt i efterskott och så kunde projektet starta i mars 2021. Man hittade vatten på 100 meters 

djup. Borrningen fortsatte till 190 meters djup och mängden vatten uppmättes till 18 kubikmeter/tim. 

Enligt borrentreprenören är det här borrhålet bland de bästa gällande mängd med vatten.  

Pumpsystemet installerades och testades kontinuerligt i 24 timmar. Detta borrhål ger förbättrade 

levnadsvillkor för tusentals människor i området. När det stod klart att det fanns tillräckligt med vatten, 

påbörjades byggandet av pumphus, cistern och tappställen. Det tog ca 45 dagar att färdigställa hela 

anläggningen.  

Projektet blev uppmärksammat i lokala media i Somalia genom att det visades i ett antal tv- kanaler. Det 

blev mycket bra utspridning i sociala medier inom och utanför Lions.  

 

Efter borrhål nr 2 i Hamure var det dags att organisera en invigning- och överlämningsceremoni. Planen 

var att genomföra invigningen den 5 juli 2021, men det blev försenat på grund av att personer från 

myndigheterna fick förhinder. Till slut blev invigningen den 14 juli 2021. Det kom mycket folk från 

Hamure och dess närliggande områden men också personer från Bossaso och Garowe för att vittna om 

glädjen och de fina insatser som Sveriges Lions och LCIF gjorde för folket i Hamure, Bariregionen och 

för hela Somalia.  

Efter invigningen var det dags att bege sig till Garowe, huvudstad för delstatsregeringen. Där träffade 

representanter från WML, Vattenministeriet och myndigheten som ansvarar för vatten. WML träffade en 

överenskommelse med Vattenmyndigheten om hur borrhålet ska skötas i framtiden. Vattenmyndigheten i 

Puntland åtar sig ansvaret för borrhålet för all framtid. 

 

LEO 

Syftet med LEO-klubbarna är att ge ungdomar en möjlighet att inom Lions utvecklas 

individuellt och kollektivt till ansvarsfulla i LEO med egna projekt och aktiviteter. 

Ett mål var att det vid verksamhetsårets slut skulle finnas 6 aktiva LEO-klubbar i Sverige. Idag 

finns 3 klubbar och en fjärde under bildande. LEO-aktiviteter ska lyftas i varje nummer av 

tidningen LION. Under verksamhetsåret skulle en struktur för internkommunikation mellan LEO-

klubbarna och LEO-ansvarig upprättas som hjälp för framtida arbete och kommande LEO-ledare. 

 

Den pågående pandemin gjorde att verksamhetsåret 2020-2021 blev svårt även för LEO. Klubbarna hade 

svårt att genomföra aktiviteter, och därmed också att rekrytera medlemmar och starta nya klubbar. 

Målsättningen om en dubblering av antalet LEO-klubbar uppfylldes inte – samma tre klubbar som fanns 

inför verksamhetsåret var de som existerade vid verksamhetsårets slut. 

Även LEO Europa Pre Forum påverkades av pandemin. Istället för ett fysiskt evenemang så arrangerades 

30-31 januari 2021 ett virtuellt LEO Europa Pre-Forum tillsammans med LEO Danmark. Evenemanget 

bestod av tre separata workshoppar samt en avslutningsceremoni. Workshopparna fokuserade på att 

entusiasmera europeiska LEO:s att fortsätta det viktiga arbetet under pandemin och belyste frågor som 
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hur man kan arbeta digitalt inom Lions, exempel på hur andra serviceaktörer har ställt om samt diskussion 

om olika utmaningar som europeiska LEO-klubbar står inför och idéer för hur de kan bemötas. En 

fullständig slutrapport för evenemanget har publicerats separat. Målet om att arrangera LEO Europa Pre 

Forum tillsammans med LEO Danmark kan därför anses uppfyllt, om än inte i den fysiska form som från 

början avsågs. 

 

I det nummer av tidningen LION som utgavs i december 2020 skrev LEO Club Linköping en text om att 

leva med diabetes. I verksamhetsåret andra nummer lyftes ingen LEO-aktivitet, och målet om att lyfta en 

LEO-aktivitet i varje nummer av tidningen LION uppfylldes därmed inte. 

 

Under verksamhetsåret infördes regelbundna möten mellan LEO-koordinatorn och presidenterna för de 

tre LEO-klubbarna, där även klubbarnas vicepresidenter hade möjlighet att delta. Under mötena 

diskuterades de senaste händelserna i klubbarna, planerade evenemang, möjligheter till gemensamma 

aktiviteter och annat som ansågs relevant att ta upp. Mötena arrangerades för att förenkla utbyte av 

erfarenheter mellan klubbarna, möjliggöra löpande diskussion av liknande problem, kontinuerligt hålla 

Leo-koordinatorn uppdaterad, samt att över lag stärka gemenskapen mellan de svenska klubbarna. Målet 

om att upprätta en bättre struktur för internkommunikation mellan LEO-klubbarna och LEO-ansvarig kan 

därmed anses uppfyllt. 

 

Sveriges Lions Hjälpfond 

Stiftelsen har under verksamhetsåret arbetat inom de ramar och stadgar som stiftelsen följer: ”Stiftelsens 

ändamål är att inom ramen för Lions hjälpverksamhet från allmänheten samla in, förvalta och dela ut 

medel. De insamlade medlen får användas inom Sverige och utomlands för”: 

- hjälpverksamhet bland sjuka, handikappade eller på annat sätt hjälpbehövande. 

- vård, fostran eller utbildning av barn och ungdomar. 

- främjande av vetenskaplig forskning med humanitär inriktning. 

 

Verksamheten har under verksamhetsåret bedrivits i enighet med stiftelsens ändamål. 

Stiftelsen har haft som målsättning att dela ut bidrag till de ekonomiskt svagaste i samhället. Med 

anledning av att inflödet av ej öronmärka gåvor varit mycket lågt har det trots detta funnits möjlighet att 

utdela medel då vi första delen av 2020 fick ett arv på ca 1,7 mkr. 

Stiftelsen har under verksamhetsåret behandlat 450 inkomna ansökningar. 

Hjälpfonden har under verksamhetsåret haft regelbundna möten via telefon/video.  

Totalt antal protokollförda möten är 10.  

 

MD – IRC 

Verksamheten inom IRC-området var mycket begränsad under verksamhetsåret. Detta berodde 

naturligtvis på den rådande pandemin och att i praktiken all verksamhet var lagd på is. IRC presenterade 

vårt projekt ”Water Means Life” på nordiska samarbetsrådets digitala konferens i Helsingfors genom 

visandet av en film. Presentationen vad mycket uppskattad av våra nordiska grannländer. I övrig låg, som 

tidigare nämnts, verksamheten i träda under året.  

 

MD – LCIF 

Verksamheten under året blev inte ett normalt år för LCIFs verksamhet. Den pandemi som världen 

drabbades av gjorde att verksamheten inte motsvarade den lagda planen. All verksamhet ute i klubbarna 

uteblev, vilket medförde att bidrag från klubbar till LCIF också blev betydligt lägre än prognosen. Trots 

detta så blev det 10 Modellklubbar i 101 MD.  

MD 101 totala stöd till LCIFs verksamhet uppgick till nära USD 1,600 000. Uppsatt mål var ca ytterligare 

USD 1 000 000 till de olika områden där pengar behövs. 
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MD projektkoordinator 

Under verksamhetsåret har MD101 haft två internationella projekt igång: De Glömda Barnen och Water 

Means Life. Projektet startade 2020 med syftet att borra efter vatten i Somalia. Under verksamhetsåret 

genomfördes borrningen av den första brunnen och den andra påbörjades med stöd från LCIF. 

De Glömda Barnen startade 2016 för att hjälpa syriska flyktingar i Turkiet. Det skulle avslutas 2019, men 

ett fjärde år beslutades, så att hjälpen fortsatte 2019 – 2020. Pandemin har orsakat att projektet inte kunnat 

avslutas. Det pågick även verksamhetsåret 2020-2021. 

 

 

Riksmöteskommittén 

Riksmötet i Borås 2021 stängdes ner på grund av Coronapandemin. Beslutet var självklart om än mycket 

tråkigt. Det innebär att utfallet inte kan påvisa om de mätbara målen ”trevliga, effektiva och 

kostnadseffektiva riksmöten med ökat antal delegater och deltagare” har uppnåtts. 

Riksmöteskommittén (RMK) genomförde ett digitalt riksmöte via Zoom och med ett valsystem via 

mobiltelefon vid namn Percap den 8 maj 2021. 208 registrerade delegater deltog samt ett antal övriga 

deltagare. En enkät genomfördes efter riksmötet med en 67%-ig svarsfrekvens som påvisade både hög 

nöjdhet och kloka synpunkter som RMK arbetar vidare med. Planeringen för RMK innebär att två 

scenarier ska hanteras, dels det rent fysiska riksmötet, men också möjlighet att byta ut det fysiska till ett 

digitalt. Under verksamhetsåret har RMK påbörjat planeringen av det Nordiska Samarbets Rådets (NSR) 

möte i Borås januari 2023. 

 

 

Riksvalnämnden 

Riksvalnämnden 2020-2021 har bestått av: Ordförande Ulf Carlsson, LC Vårgårda (mitt), Ledamot Jan-

Petter Olsson, LC Näsåker (norr), Ledamot Anders Eriksson, LC Ronneby (syd). Riksvalnämnden (RVN) 

har varit representerad vid GR 3 och GR 5. Dessutom var RVN kallad till möte med AU för att 

tillsammans gå igenom en uppdatering av nomineringsblanketten då det låg förslag till ändringar. 

RVN har skickat ut nomineringsblanketten till alla klubbar via Lions kansli och påmint klubbarna vid två 

tillfällen då det vid sista tillfället var en uppdaterad blankett. Vid ett fyllnadsval till Lions Miljöjury tog 

RVN fram och föreslog en kandidat till GR 2.  

RVN har mottagit 71 nomineringar från klubbarna med 568 namnförslag. RVN redogjorde för inkomna 

nomineringar vid GR 5. För att kunna utföra de intervjuer som skulle göras,  kopplade vi upp oss via nätet 

med den som skulle intervjuas. När vi intervjuade de som kandiderade till vGRO, åkte en av oss i RVN 

och träffade kandidaten och de andra två var med via nätet. RVN har under perioden haft regelbundna 

digitala möten och intervjuer av kandidater.  

RVN har arbetat med att förbereda valarbetet inför Riksmötet och GR6. 

RVN har lagt 2 förslag till GR 6: Förändring av mandattid vid val till Lions Miljöjury/Priskommittén 

samt förändrat valtillfälle för val till styrelserepresentanter i Stiftelsen Barndiabetesfonden. 

 

Då föreslagen Stadgesekreterare tragiskt avlidit, jobbade RVN med att ta fram ett nytt förslag till 

Stadgesekreterare. Då föreslagen Kassör i Stiftelsen Lions Hjälpfond avsagt sig nomineringen,  jobbade 

RVN med ett nytt förslag. 

Under Riksmötet och GR6 den 8 maj deltog RVNO Ulf Carlsson som föredrog RVN:s valförslag vid de 

val som förrättades. Under GR 6 den 9 maj redogjorde RVNO utfallet av de val som förrättades under 

Riksmötet. 

Hedersrådets arbetsutskott 

Gruppen fortsätter sitt arbete utifrån en beslutad verksamhetsplan som också godkändes av då sittande 

Guvernörsråd 2019/2020. Vi har påbörjat vårt arbete som tyvärr måste avbrytas p.g.a rådande 

samhällssituation. Det kommer omedelbart att återstartas när möjligheterna ges. 
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Gruppen har genomfört 4 fysiska möten i samband med GR3-GR4-GR5 2020-2021. I arbetet har ingått 

följande: 

- Planering av ett HR-evenemang på Riksmötet i Borås. 

- Information till samtliga guvernörer gällande Lejonkronan. 

- Guvernörerna har ombetts inkomma med namn på vilka som är Hedersråds-ordförande i 

respektive distrikt. 

- Gruppen har påbörjat en kartläggning av distriktens hedersråd för att kunna bilda ett övergripande 

nätverk. 

- Vi har kartlagt de Nordiska ländernas Hedersråd via CC i respektive land. 

- Planering pågår under ledning av HRO i 101-O gällande en gemensam konferensresa med MS 

Viking Cinderella, Stockholm-Mariehamn. 

- Planering har påbörjats gällande ett gemensamt event på RM i Falun. 

- Årets pris Lejonkronan tilldelades LC Borlänge för sitt projekt Water Means Life i Somalia. 

 

Gruppen hoppas nu på att samhället skall återöppnas så vi kan fortsätta vårt viktiga arbete för Hedersrådet 

i Lions. 

 

 

Miljö 

Mätbara mål var: 

- att ta fram en debattartikel till Världsliondagen, där hjälporganisationen Lions engagemang för miljö, 

hållbar utveckling, för fred och för att minska risken för många flera miljöflyktingar beskrivs.  

- Att andel samåkningar med bil alternativt att åka tåg, andel möten som genomförs som webbmöten ökar 

samt  

- att stipendier och priser delas ut.  

 

MD Miljö har arbetat efter sin handlingsplan och haft sina åtta möten via zoom, men har med tanke på 

pandemirestriktioner inte kunnat besöka zoner eller klubbar. Lions hemsida har uppdaterats och 

information om miljöpriset och MD miljö har även spridits via Lions tidning och via nyhetsbrev.  

För att göra det enkelt och naturligt att serva klubbar och zoner i miljöfrågor och miljöaktiviteter har vi 

arbetat för att varje distriktets arbetsordning ska uppdateras, så att miljöuppdraget blir tydligt formulerat 

och varje distrikts miljökoordinater får en arbetsgrupp på plats. Endast 101-O har en sådan arbetsordning.  

 

Enkäter till klubbar och till MDs kommittéer och arbetsgrupper har sänts ut. Svaren visar en ganska snabb 

växling till digitala mötesmetoder och minskat resande. Pandemin har bidragit till detta. Enkäterna visar 

också att miljökunskapen i klubbarna har ökat något när det gäller resor och mat. Svarsfrekvensen är dock 

fortfarande bara ca 25 %. MD Miljö bedömer att det är för tekniskt svårt att svara på enkäterna i Excel-

format och man kommer att söka en annan form för enkäterna till nästa verksamhetsår. 

 

I samspel med GRO, GR och 2020 års pristagare av Lions miljöpris genomfördes ett webbinarium om 

miljö, vatten och havsmedvetenhet med 70-80 deltagare. Ett paket av möjliga aktiviteter erbjöds 

klubbarna inför Världsmiljödagen och Världshavsdagen. Restriktioner hindrade dock flertalet klubbar 

från att genomföra aktiviteter. 

MD Miljö har lämnat ett förslag till debattartikel inför Världsmiljödagen med temat att 

hjälporganisationer och lagstiftare gemensamt bör minska risken för att ändrat klimat tvingar fler 

människor att fly och när så ändå sker bör de få liknande status som flyktingar.  

 

Under året utvecklades resonemanget om vatten som fokusområde för MD 101 när det gäller miljö och 

hållbar utveckling. Varmare och torrare klimat riskerar att minska tillgången på vatten. Att verka för att 

människor har rent vatten knyter ihop klimatfrågan med socialt hållbar utveckling och är viktigt i alla 

länder. 
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De val av färdmedel de resande som förtroendevalda på MD-nivå gjort under verksamhetsåret 2019-2020 

har sammanställts. Resultatet visar att antalet resta mil har halverats till ca 10 000 och att utsläpp av 

koldioxid minskat med ca 60 % jämfört med 2019-2020. Det finns ingen anledning att tro att resandet har 

ökat under året 2020-2021.  

 

Under året har en ledamot från Lions ersatts och Louise Hård av Segerstad utsetts till extern ledamot i 

juryn. För att hitta fler kandidater till ett miljöpris av mer nationell karaktär, som Sveriges Lions miljöpris 

är, söker vi samarbete med andra organisationer eller personer. Arbetssättet kan jämföras med det för 

Livskvalitetspriset. Efter mycket information till klubbar via distrikten, Lions tidning och hemsida har 

Miljöjuryn granskat 7 kandidater och två av dem föreslagits till priset 2021.  

Guvernörsrådet utsåg Norrfrid Naturbruk – ett andelsjordbruk och KindaMat – ekonomisk förening för 

lokalt producerad mat, till pristagare. Prissumman var 25 000 kr till vardera pristagaren. En artikel i 

Tidningen Lion utvecklade resonemanget om varför mer lokal mat är viktigt ur hållbarhetssynpunkt. 

Utdelningen av priset från 2020 har planerats flera gånger, men har fått skjutas upp till hösten 2021 pga 

Coronarestriktioner. Årets pristagare har gratulerats av klubbarna i respektive geografiska område med 

god uppmärksamhet i lokala media. Medel till pristagarna 2019, 2020 och 2021 har betalats ut.  

 

 

NSR – OC 

NSR-OC, dvs NSR´s arbetsutskott, består av en representant från vardera av de fem nordiska 

multipeldistrikten, MD101 Sverige, MD104 Norge, MD106 Danmark, MD107 Finland och MD 109 

Island.  

Under våren 2020 påbörjades arbetet med att revidera NSR’s stadga och arbetsordning. Arbetet 

avrapporterades löpande till CC-gruppen. Ett sammanhållet utkast presenterades vid ett arbetsmöte, 

Workshop, i september 2020, där CC-gruppen, VCC-gruppen och NSR-OC deltog. Mötet hölls p.g.a. 

Covid19-situationen på nätet. Under hösten finslipandes förslaget och lades sedan fram vid NSR´s 

årsmöte i januari 2021. Årsmötet beslutande i enlighet med det framlagda förslaget. 

 

Förslag och tankar om hur NSR fungerar och kan fungera i framtiden var uppe till diskussion och CC-

gruppen gav NSR-OC i uppdrag att starta ett arbete kring detta. Under våren 2021 utarbetade NSR-OC en 

enkät som via multipeldistrikten skickades ut, besvarades och tillställdes NSR-OC. Denna enkät användes 

sedan som grund för det fortsatta arbetet. 

 

Konungens jubileumsfond 

Verksamhetsårets styrelsemöte var ett videomöte och hölls 22 april. Måndag 24 maj presenterades 

officiellt mottagarna av årets stipendier. Styrelsen består av H. M. Konungen som ordförande, Konungens 

skattmästare, en representant från Scouterna och en representant från Lions. Styrelsen sammanträder en 

gång per år i mars - april och stipendiaterna borde presenteras 30 april i samband med H. M. Konungens 

födelsedag. 

Fondens kapital vid senaste årsskiftet bestod av 15 miljoner kronor och vid årets styrelsemöte delades ut 

310.000 kronor. Tyvärr räckte inte de medel som stod till förfogande till alla fina ansökningar.  Än en 

gång vill fonden tacka distrikt och klubbar för det stora arbete som lagts ner på ansökningarna. Lions 

inkom med 33 ansökningar och nio klubbar fick dela på 195.000 kronor. 

Vid mötet uttryckte Konungen sin glädje över de frivilliga insatser bägge organisationerna lägger ner på 

ideellt arbete, i detta fall speciellt i Sverige, men även i övriga världen. 

 

Stiftelsen Lions Quest 

Lions Quest tillsammans är ett värdegrundsprogram som funnits i Sverige sedan 1987 och är numera 

godkänt av FN och används i Serbien och Kroatien med flera länder, finns i över 100 länder och är 
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anpassat efter landets kultur. Det är ett stort utbildningsprogram för att ge barn och ungdom en bättre 

tillvaro. 

 

Skolverket godkänner inga värdegrundsprogram, en del Lionsklubbar påstår att vårt program inte är 

godkänt av Skolverket. Detta är en ren okunskap, Skolverket rekommenderar alla skolor att använda sig 

av värdegrundsarbete och det är skolan som väljer vilket program man skall använda sig av. 

 

Vi hade ett mål med ett antal kurser men detta frös inne på grund av pandemin. Vi har haft styrelsemöten 

digitalt och på telefon för att planera vårt arbete, när vi får besöka våra kunder igen. 

 

PR/Info-kommittén 

PR-gruppen har fokuserat på att göra Lions mer känt. PR-gruppen har under verksamhetsåret publicerat 

13 pressmeddelanden. Artiklarna publicerades i Mynewsdesk, en plattform för PR och kommunikation.  

 

Vid publicering går e-mail till DG, PRC och klubbar, samt att det skapas en länk i Facebook och Twitter. 

Publicerade artiklar har nått ut till ca 27 000 besökare. 

 

Vid tre tillfällen har vi haft annons och intervju med GRO Anna Maria B i tematidningen 

INNOVATION, med tema Framtidens vård och Diabetes. Distribution gjordes tillsammans med SVD den 

8 okt, 14 dec samt 29 juni. Sammanlagt för tre tillfällen var upplagan ca 1,2 miljoner. 

 

PR-gruppen har arbetat med att ta fram ett sponsorpaket till LC Malmö Ellenbogens projekt ”Lions i 

Malmö”. Sponsorpaketet ska överlämnas till de sponsorer som förbinder sig att sponsra projektet. 

 

Rekomenderade insamlade medel 2020-2021 

 

BOKF.ÅR 2020-2021

Summa av Kredit BOKF.ÅR rekommenderade % IB antal UB antal avgift /år

PROJEKT NAMN 2020-2021 Totalsumma insamlade medel / medlem 9016 8500 340

2806 Proj LEO 150 388,00 150 388,00 40 43% 360 640 340 000  

2807 Proj Orkester Norden 20 498,00 20 498,00 5 47% 45 080 42 500

2808 Proj Katastrofberedskap 631 875,00 631 875,00 100 72% 901 600 850 000

2809 Proj Tält/BQtL 1 172 005,00 1 172 005,00 90 149% 811 440 765 000

2815 Proj Funktionsnedsatta 471 070,06 471 070,06 70 77% 631 120 595 000

2817 Proj NSR Norden 185 955,00 185 955,00 40 53% 360 640 340 000

2832 Lions Quest 216 580,00 216 580,00 40 62% 360 640 340 000

2849 Lions Miljöpris 61 325,00 61 325,00 10 70% 90 160 85 000

Totalsumma 2 909 696,06 2 909 696,06 3 561 320 3 357 500
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Inledning. 
Pandemin stoppade alla möjligheter till marknader och andra sociala sammanhang där Lions normalt 

finns. 

Nu gäller det att återta förlorad mark. I den processen ska hela vår organisation i MD 101 vara 

delaktig. Detta är en förutsättning för att vi ska lyckas. Guvernörsrådet uppfattar att alla är besjälade av 

att Lions ska komma tillbaka som den mycket betydelsefulla humanitära aktör som Lions alltid varit. 

Det är två stora verksamheter som planerats och som nu håller på att genomföras. Två verksamheter 

som verkligen kan göra den skillnad vi så väl behöver. 

Global Membership Approach (GMA) är ett projekt med medlemsfokus. Distrikt 101-V är pilotprojekt 

i MD 101. Uppdraget är att vidareutveckla vår organisation och vår medlemsrekrytering. 

De erfarenheter som pilotprojektet får ska under nästkommande verksamhetsår implementeras i 

samtliga våra fem distrikt. 

GMA-modellen är en enkel modell som bygger på fyra utvecklingssteg; skapa en grupp som ska 

ansvara för förändringsprocessen, skapa en vision om vad som behöver göras i framtiden, skapa en 

plan så att visionen kan bli verklighet, skapa framgång genom att göra det som fungerar och är möjligt 

att genomföra på ett enkelt och smidigt sätt. 

Hjälp Lions Hjälpa Diabetesforskningen är ett projekt som också kan göra skillnad. Information om 

projektet har gått ut brett i vår organisation. Projektet är till sin huvuddel finansierat av Lions Clubs 

International. Projektperioden är fram till och med juni 2022. Projektet har två fokus, dels att göra 

Lions synligt samt dels att samla in pengar till forskningen om diabetes. 

Ytterligare två positiva beslut från Lions Clubs International Foundation kan lyftas fram här. Bring 

Quality to Life beviljades en Grant så att nya tält kunde beställas. Dessa tält är i skrivande stund på väg 

till Sverige. Dessutom har Water Means Life beviljats Grant för borrhål nummer tre i Somalia. 

Det som engagerade oss under den sista veckan i februari var det tragiska skeendet i Ukraina. Lions 

agerade snabbt och gick i ett pressmeddelande ut med stöd åt Ukrainas folk. Vi gick bland annat ut i 

sociala medier med vädjan om ekonomiskt bidrag så vi kan bidra med stöd till humanitära insatser. 

Samtidigt gick vi ut med ett upprop till våra klubbar om att lämna bidrag. Det är nu upp till 

guvernörsrådet att bedöma vilken typ av hjälp vi ska ge till Ukrainas folk och vilka kanaler vi ska 

använda oss av. 
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Beskrivning av genomförd verksamhet juli 2021 – februari 2022. 
 

Global Leadership Team (GLT). 
Förut satsen att finna och utbilda framtida ledare inom Lions får, tyvärr, anses som mindre lyckad ur 

ett MD-perspektiv under året. Två RLLI-utbildningar har fått ställas in men klubbar, zoner och distrikt 

har lyckats relativt väl med att fylla vakanser på egen hand även om det fortfarande finns luckor 

överlag. GLT har fungerat som samordnare för GAT-träffar via ZOOM. Dessvärre har uppslutningen 

från tillsatta befattningshavare i distrikten varit ytterst bristfällig.  GAT ska fungera som ett bollplank 

för Guvernörsrådet och det innebär att ett deltagande i GAT-sessioner måste prioriteras när en 

inbjudan kommer. Ett seminarium med samtliga Distriktskassörer genomfördes i november med 

mycket god mersmak. Nya rutiner fastslogs och förutsättningar för ett bra samarbete mellan distrikt 

och Lions ekonomifunktion förbättrades. VDG-utbildningarna kommer att slutföras i och med GR6 

(Riksmötet) och en ny motiverad grupp DG-Elect är redo för kommande verksamhetsår. MDGLT fick 

uppdrag att definiera hur beslutsgången för GR ska gå till för att effektivisera slutresultatet. En rapport 

överlämnades i augusti 2021 och det förefaller som att ärenden hanteras med större stringens och 

beslutsamhet än tidigare.  

 

Global Membership Team (GMT). 
Vid start av period som MD GMT sattes medlemsmålet status quo. 

Vid kalenderårsskiftet 2021/2022 hade detta inte uppfyllts. Siffror från juli – december 2021 har totalt 

13 klubbar lagts ned och 261 medlemmar valt att avsluta sina medlemskap i Lions Clubs 101. I 

januari-22 fanns 8037 medlemmar, 361 klubbar. 

Medlemsrekrytering sker i samtliga distrikt. Notera: Efter 3 - 4 år avslutar dock många nya 

medlemmar sitt medlemskap. Pandemin har satt extra fart på medlemmars utträde.  

Viktning har skett på medlems- och klubbvård samt rekrytera medlemmar, klubbar. 

 I ”det nya normala” som samhället blivit under pandemin, blev en digitalisering nödvändig. Det har 

visat sig att ”hybrid”-möten visat sig uppskattade, liksom covidsäkra aktiviteter via soc. medier. En 

anpassning kan vara: Nyrekrytering till kommittéer, - filialklubbar, - Leo-klubbar med 

specialinriktning. Internet- och hybridmöten kan vara framkomlig väg. Fokus på att bevara klubbar 

och medlemmar tillsammans med den rekrytering som hela tiden sker.  

 

Global Service Team (GST).  
Två av tre MD aktiviteter har genomfört under hösten 2021. Aktiviteter i anslutning till 

världslionsdagen 8 oktober och världsdiabetesdagen 14 november. Pandemin har starkt påverkat 

möjlighet för klubbarna att genomföra aktiviteter. Totalt har 36 klubbar samlat in knappt 249 000 kr 

till LCIF, syn. 62 klubbar har samlat in knappt 489 000 kr till Barndiabetesfonden (161 000), LCIF 

Diabetes (94 000) och MD 101 O (34 000). Totalt nästan 866 000 kr. Insamling har skett mot två 

tydliga LCIF fokusområden syn och diabetes. 

I november påbörjades projektet Hjälp Lions Hjälpa Diabetesforskningen. Projektet löper till sista juni 

2022 och har som syfte att synliggöra Lions Club och att öka medlemsantalet genom att använda 

insamling till diabetesforskningen som en metod att möta människor. Under januari och februari har 

två filmer på ca en minut producerats och lagts ut på Facebook. Inom ramen för planerade aktiviteter 

under våren är förhoppningen att projektet kan synliggöra Lions och öka medlemsantalet. 

Framgångsfaktorn är aktivt engagemang i alla klubbar. 

 

New Voices (NV). 
Vi har haft ett antal möten – digitalt – där vi diskuterat Lions, medlemmar, ev problem men även tagit 

upp positiva saker/aktiveter som planeras, tex käpphäststävling och rally för A-traktorer. Vi har haft 

informationsmöten om Lions och om New Voices vilket gav tre nya medlemmar och fem volontärer. 

Tillsammans med en lionsclub lade vi ut om att skänka en slant till jul på facebook. Gav bra gensvar. 

Allt gick till Diabetesfonden. Vi i NV har även haft digitala möten tillsammans med GMT. Vi jobbar 

bra tillsammans och vi är intresserade av en mängd olika medlemsaktiviteter, som kan ge fler 

medlemmar. Lions är duktiga på att få nya medlemmar, men är tyvärr sämre på att behålla dem. Detta 

är mycket en viktig fråga att lyfta. En annan uppgift är att informera om New Voices, många i 
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klubbarna vet inte alls vad Lions New Voices är. Men oj, vad roligt att få berätta om vad Lions och 

New Voices står för. Lionskunskapen är viktig för alla!  

 

Multipeldistriktets ungdomssektion (LEO). 
LEO-koordinatorn har löpande under året haft regelbundna möten med LEO-klubbarnas presidenter, 

vilket är en fortsättning på det initiativ som inleddes under föregående verksamhetsår för att stärka den 

interna strukturen och kommunikationen hos LEO i Sverige. Detta har även bidragit till mer kontakt 

mellan LEO-klubbarna, och på LEO-dagen den 5 december genomfördes ett gemensamt initiativ där 

alla tre klubbar uppmärksammade dagen genom olika aktiviteter i sina respektive städer. I samtalen 

framkom även önskemål om en vägledning kring hur man startar och driver LEO-klubbar som kan 

användas av såväl Lions som LEO, och en sådan vägledning finns nu tillgänglig på medlemssidan. I 

början av verksamhetsåret genomfördes också LEO Europa Forum 2021 digitalt, med Sverige och 

Danmark som gemensamma värdar.  

 

Multipeldistriktets Hedersråd (MDHR). 
Utskottet har träffats både fysiskt som digitalt bl:a vid samtliga GR möten under året. 

Vi har arbetat övergripande, mest på uppdrag av GRO, GR, Distrikt + eget initiativ. 

Detta har hänt till januari 2022: Att ta fram ett gemensamt event på Riksmötet i Falun. Planering av en 

konferensresa för alla till Åland. 

Att regelbundet träffas fysiskt eller digitalt, detta för att använda HR- medlemmarnas kompetens. 

Målet är att bygga upp ett väl fungerande nätverk över hela MD, där samtliga 5 HRO under ledning av 

MDHRO bildar en kraftfull kompetens med gemensamma mål.  MDHR ansvarar för att utse pristagare 

av årets ”Lejonkrona” Vi har genomfört 2 speciella utredningsuppdrag från GRAU. Båda redovisade 

till GR. 

I övrigt pågår ett arbete med att ge tyngd till Hedersråden. 

 

Lions Clubs Internationel Foundation (LCIF). 
Verksamhetsåret fram till 10 februari har varit varierande i klubbarnas verksamhet. 

Pandemin har varit och är ett stort problem i verksamheten. Många klubbar har haft  

liten verksamhet och naturligt vis har resultatet blivit lidande för bidrag till vårt LCIF. 

Glädjande är trots allt resultatet antalet modellklubbar har ökat i 101 MD. 

Förhoppningen framåt är att klubbarna kommer i gång under våren ock kan bidra  

till Vår Campaign 100 som avslutas 30 juni där har distriktens coordinatorer tillsammans med 

Distriktens Guvernörer fått uppdraget att agera.  

Min förhoppning är att alla klubbar i  MD 101 ska klara av att skicka ett bidrag så att det mål som 

planerades inför kampanjen kan uppnås! 

 

Marknadsföring – PR – Information. 
PR gruppen arbetar utifrån att göra Lions mer synligt genom att publicera pressmeddelande om vad 

Lions uträttar. 

Under hösten -21 publicerades 5 pressmeddelande på plattformen Mynewsdesk.  

Lions Sverige MD 101 finns nu med i Facebook som ideell förening och mottagare av insamlingar. 

PR gruppen har varit delaktig i ansökan till LCI om att få stöd till PR-aktiviteter. Ansökan beviljades 

och sträcker sig från nov -21 till juli -22 och har som mål att öka intresset för att bli medlem. 

PR-gruppen arbetar tillsammans med GST och GMT. Under januari publicerades en stillbildsfilm som 

lades ut på Facebook 

 

Lions mot narkotika. 
Droger/Narkotikasökhund 
Det har varit svårt att få info pga Covid-19, så jag kollade med Utbildningsansvarig av 

Droghundekipage som berättade att under pandemin var det inte så många personbilar, så man ändrade 

strategi och satsade mer på lastbilar/tung trafik. Det blev ett fantastiskt resultat med stora beslag. Man 

kommer att fortsätta satsa stort på Lastbilarna och  börjar med 37 specialutbildade ekipage. Men 

glömmer inte person o personbilarna. 
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Totalt har Tullverket 43 sökhundar i tjänst, 7 hundar under utbildning. Hittills under 2021 (tom okt.) 

har hundarna medverkat till att drygt 1,7 ton cannabis o marijuana c:a en fjärdedels ton amfetamin o 

över hundra kilo annan narkotika samt långt över hundratusen tabletter, kapslar mm av 

narkotikaklassade läkemedel kunnat beslagtagits 
vid c:a 600 beslagstillfällen till ett samhällsnyttovärde av MINST 1 miljard, 170 miljoner kr. Dessutom 

har vapen/vapendelar o ammunition beslagtagits av hundekipagen 
Totalt har Tullverket 43 sökhundar i tjänst, 7 hundar under utbildning. 
Hittills under 2021 (tom okt.) har hundarna medverkat till att drygt 1,7 ton cannabis o marijuana c:a en 

fjärdedels ton amfetamin o över hundra kilo annan narkotika samt långt över hundratusen tabletter, 

kapslar mm av narkotikaklassade läkemedel kunnat beslagtagits 
vid c:a 600 beslagstillfällen till ett samhällsnyttovärde av MINST 1 miljard, 170 miljoner kr. 
Dessutom har vapen/vapendelar o ammunition beslagtagits av hundekipagen 
 

Katastrofberedskapen. 
Katastrofberedskapen har hittills aktiverats vid två tillfällen under verksamhetsåret. Sommaren 2021 

lämnade MD 101 bidrag till MD 111 Tyskland och MD 112 Belgien med anledning av den omfattande 

naturkatastrofen i dessa länder. Bidragen lämnades till respektive MD:s katastroforganisation. I 

februari 2022 lämnades bidrag till Madagaskar för återuppbyggnaden efter de tropiska orkaner som 

drabbade landet. Detta bidrag lämnades vis Lions Clubs International Foundation. 

 

Lions är en miljömedveten hjälporganisation. 
Distrikten har en miljökoordinator. Alla distrikt har ännu inte lagt in miljökoordinatorn uppgifter i 

arbetsordningen. 3 distrikt har 1 -15 miljökontakter i klubbarna. 2 distrikt har ännu ingen miljökontakt. 

Inget distrikt här ännu miljöinformation på sin hemsida. 

EF 2021 visade att miljöaktiviteter genomförs i de flesta MD i Europa. Kontakter knöts och en nordisk 

grupp har bildats. En rapport har lämnats till NSR. 

MDs hemsida är i huvudsak uppdaterad inför vårens aktiviteter. Enkät till klubbar har nu gjorts i 

Google för att göra den mycket lätt att fylla i. Den sänds ut i närtid. 

Mil och utsläpp. Antalet resta mil 2019-2020 för MD-förtroendevalda halverades jämfört med 2018-

2019. Utsläppen av koldioxid minskade med ca 68 %. Orsaken är att antalet distrikt halverade och att 

pandemin kraftigt minskade antalet fysiska möten. Minskade utsläpp kan härledas till att tågresandet 

ökade något och att utsläppen för nya bilar sjunkit. 

Miljöpriset föreslås 2022 delas mellan två pristagare och planeras delas ut på Riksmötet. 

 

Bring Quality to Life (BQtL). 
2021-07-01 – 2021-12-31 

200 nya tält och 1200 filtar inköptes och betalades under förra verksamhetsåret. Dessa kom in till 

MSBs beredskapslager den 5 juli 2021. LC Kristinehamn packade om dessa i flygpallar under augusti. 

14/8 sker det en kraftig jordbävning i Les Cayes i Haiti, 16/8 får MSB en förfrågan om att skicka hjälp 

och 18/8 får BQtL via LCIF kontakt med Lions i Haiti. 

Alla Lionstält och filtar i lager samt 15 större MSB skol- och sjukhustält skickades till Haiti med flyg 

och ankom den 4 september till Por Au-Prince. Dessvärre blockerade inhemska gäng vägen till Les 

Cayes och släppte igenom transporten först den 9 september. Lokala Lions medlemmar, tillsammans 

med MSBs experter, reste därefter tälten. 

320 nya 12,5 kvm tält och 1600 filtar beställdes och handpenning betalades 3 december 2021. De 

beräknas ankomma till MSB i april 2022. 

 

Water Means Life (WML). 
Invigningen av Homare genomfördes 14 juli 2021 med Mursal Isa på plats. Ekonomiskt C:a 350.000 

under budjet , beroende på att vi fick vatten redan på 100 m. I augusti vid Guvernörsrådsmötet 

hämtades Lejonkronan som vi tilldelats. Under hösten inlämnades en ny ansökan till LCIF om 

borrning i byn Hirriro Somalia. 28 januari fick vi beviljat 87.599 USD ,som vi nu ska matcha. I 

skrivande stund finns 470.610:- på vårt konto. Fattas C:a 300.000 :- som vi hoppas samlas in under 

våren. I denna vecka har informationsmaterial skickats ut till alla medlemmar. 

Verksamhetsberättelse för Lions New Voices - Tiden 2021-07-01 tom 2022-02-28 
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Detta verksamhetsår har tyvärr gått i pandemins tecken. Som för så många andra! 

 

Barndiabetesfonden. 
Vid Stiftelsen Barndiabetesfondens styrelsemötet i december 2021 delades 20 miljoner kronor ut till 

30 olika forskningsprojekt med inriktning att förebygga, bota, lindra typ 1-diabetes. Lions är en viktig 

bidragsgivare och samverkanspartner. Lions bidrag 2021 var av ungefär samma storlek som 

föregående år, drygt 600 000 kronor, och hade sannolikt varit högre om inte pademin medfört inställda 

aktiviteter. Samverkan mellan Lions ocn BDF utvecklas kontinuerligt - en samverkan som stärker båda 

parter. Lions blir synligt via BDF t.ex. genom artiklar i tidningen Sticket, gemensamma 

insamlingsaktiviteter som Diabeteslunken, på Facebook och hemsidan. Lions gör BDF synligt genom 

olika aktiviteter som golf, loppis, marknader där alla insamlade medel går till BDF samt information 

via mail och på hemsidan. BDF:s lokalföreningar har på många orter besökt Lionsklubbar och 

informerat om typ 1-diabetes och hittat former för samverkan t.ex. Barndiabetesloppet. På nationell 

nivå i Lions har hållits onlineföreläsningar om typ 1-diabetes. BDF:s Nyhetsbrev skickas till samtliga 

DG. 

 

Internationella hjälpprojekt. 
Det har under året varit två internationella projekt på agendan. 

En ansökan har gått till NSR avseende förskoleverksamhet vid Panzisjukhuset i DR Kongo. Det 

benämns ” En framtid för barnen” och är avsett som stöd för barn och mödrar, som fått sina liv 

spolierade genom sexuellt våld. 

NSR röstade fram ett norskt projekt för jordbruksstöd i Afrika. Då togs frågan upp till GR 4 om ”En 

framtid för barnen” skulle bli ett MD-projekt med mål att samla in ca 750 000 kr i Sverige. Genom att 

söka lika mycket från LCIF skulle en tvåårig budget vara i hamn. Dock röstades detta ner av GR4. 

Under året har det arbetats fram ett samarbetsavtal med ”Second chance medical”. 

Second Chance Medicals vision är en framtid där alla barn i världen, som inte kan få hjälp av 

medicinska hjälporganisationer, erbjuds en andra chans till vård och behandling av ett högkvalificerat 

och specialutrustat team. 

 

MyLCI och GDPR. 
Koordinatorn har under verksamhetsåret varit kontaktperson för distriktens MyLCI-koordinatorer. I 

uppdraget ingår att tillse att sådana finns installerade inför övergången till nytt verksamhetsår. 

Sveriges Lions dokument för dataskydd har uppdaterats för att överensstämma med gällande 

lagstiftning. 

Dokumenten har samlats under egen rubrik, GDPR, på MD:s hemsida för att bli mer lättillgängliga och 

distrikten har uppmanats att presentera dokumenten för sina klubbar. 

Härutöver har en uppdragsbeskrivning tagits fram för uppdraget som Sveriges Lions 

dataskyddsombud. 

 

Riksmöteskommittén (RMK). 
Riksmöteskommitté (RMK) har under året arbetat för att riksmötet i Falun skall bli ett trevligt och 

spännande möte för deltagarna. Temat är ”Lions hjälpverksamhet lokalt och globalt”. Eftersom 

Folkhälsomyndigheterna nu ger klartecken för att restriktionerna avskrivs kommer riksmötet att bli av 

som planerat. Anmälningsläget är gott men fler önskas inkomma med sina anmälningar. 

Planering för RM i Karlstad och NSR i Borås 2023 pågår samt för ev RM i Halmstad 2024. 

 

Nordiska Samarbetsrådet (NSR). 
Bakgrund 

NSR´s arbetsutskott, (NSR-OC) består av en representant från vardera MD101 Sverige, MD104 

Norge, MD106 Danmark, MD107 Finland och MD109 Island. 

Pågående arbete 

Det under verksamhetsåret 2020-2021 påbörjades arbetet med NSR´s förnyelse (Renewal of NSR) 

fortsatte under hösten 2021.  

Det sammanställda resultatet av den enkät som skickats ut diskuterades, av CC-gruppen, VCC-gruppen 
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och NSR-OC under den digitalt Workshop som hölls i september 2021.  

Avsikten är att ett förslag ska presenteras vid NSR i Borås 2023. 

 

Lions Clubs International (LCI). 
Mot bakgrund av pandemisituationen i världen har även det internationella arbetet inom Lions 

påverkats med många omstrukturerade möten från fysiska möten till virtuella och hybrid möten.  

Som Internationell Direktor i den Internationella styrelsen, har jag deltagit vid hittills två 

Guvernörsrådsmöten och informerat Distriktsguvernörerna om aktuella händelser och beslut i den 

internationella styrelsen. Vid Guvernörsråd 3 i november hade Lions Sverige besök av Internationell 

President Douglas X Alexander. Presidenten besökte under sin vistelse i Stockholm, Kista, den 10–15 

november ett antal av Sveriges Lions serviceprojekt och samarbetspartners. En rapport från detta besök 

skrevs i tidningen Lion. 

Därutöver har jag deltagit vid ett antal internationella virtuella möten som inbjuden gäst och talare. Det 

har även genomförts flera möten med LCIF om bla. Kampanj 100. Kampanj 100 pågår tom 30 juni och 

målet USD 300 Miljoner ska uppnås, för att förstärka vår gemensamma internationella fond LCIF. 

Alla medlemmar, klubbar och distrikt uppmanas att bidra med så mycket ekonomiska medel som 

möjligt. Sverige har f.n. 19 modellklubbar och fler kan bli det. Klubben blir ett föredöme och en 

förebild genom att betala USD 1000 per medlem till LCIF.  

Protokoll från Europa Forum i Thessaloniki i oktober och LCI styrelsemöte i oktober och december 

finns tillgängliga på Lions hemsida. 

Vid Nordiska Samrådsmötet i januari (NSR) gavs en aktuell rapport från den internationella styrelsen, 

av undertecknad och ID Bent Jespersen från Danmark. 

Europas sex Direktorer har en mycket tät och bra dialog i aktuella frågor. 

Målsättningen är att fler Lionsmedlemmar löpande skall få aktuell information och därmed tillgång till 

vad som händer i det internationella arbetet samt kunna ta kontakt med undertecknad i frågor som är 

angelägna för Lions idag och inför framtiden. 

 

Riksvalnämden (RVN). 
Riksvalnämnden 2021-2022 har bestått av  

Ordförande Jan-Petter Olsson, LC Näsåker (norr) 

Ledamot Christer Johansson, LC Västervik (syd) 

Ledamot Lars-Åke Lindman, LC Oxelösund (mitt) 

Riksvalnämnden fick ett avhopp av ledamot Anders Eriksson LC Ronneby, han ersattes av Christer 

Johansson LC Västervik  

Riksvalnämndens ordförande var representerad vid GR 2 i Kista.  

 verksamhetsåret 2021-2022, två stycken påminnelser har gått ut till klubbarna att nominera.  

Riksvalnämnden har haft digitala möten på Google Meet och mejlkontakt i sitt arbete. Vid intervjuer 

av kandidater till de olika positionerna som är valbara inför årets riksmöte och GR6 så har vi använt 

oss av den digitala tekniken, och några fysiska intervjuer kommer att genomföras.  

 

 

Kivik, Västerås, Vilhelmina, Trosa, Sölvesborg och Tranemo den 1 mars 2022. 

 

 

Alf-Göran Andersson Lena Nyquist Kenth Löfgren 
GRO, MD  101  DG, Distrikt 101-M DG, Distrikt 101-N 

 

 

Mats Gernandt Sten-Yngve Södergren Per-Johan Sigman 
DG, Distrikt 101-O DG, Distrikt 101-S  DG, Distrikt 101-V 
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Guvernörsrådets förslag till Riksmötet 2021 
 

 

14.a   Förslag till förändringar av stadgar och arbetsordning. 
 
 

a) Förslag till arbetsuppgifter för en Controller inom MD 

       Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att besluta följande: 

            § 12b MD:s controller väljs av riksmötet för en tid av tre år och ska inte     

           kunna väljas om. Controllern ska ingå i AU och ska kallas till GR. 

    

och i § 11 i Arbetsordningen.  

             Multipeldistriktets controller 

          § 11 MD:s controller har under GR och GRO det övergripande ansvaret för MD:s redovisning. 

Controllern ska skaffa sig god kunskap om MD:s ekonomiska redovisningssystem. Controllern ska lämna 

förslag till GR så att verksamheten bedrivs på ett, ur ekonomisk synvinkel, effektivt och ändamålsenligt 

sätt. Controllern ska således, tillsammans med ekonomen, dels ansvara för ekonomirapporteringen till AU 

och GR, dels tillsammans med VGRO, ansvara för upprättandet av budget för nästa verksamhetsår, dels 

ansvara för Beslutskontrollen inom AU, dels, tillsammans med stadgesekreteraren ansvara för den 

nödvändiga beslutsgången inom AU och GR inför kommande förslag till RM och dels, tillsammans med 

AU, ansvara för att Riksvalnämndens nomineringsblanketter skickas till klubbarna.  

Controllern ska även fungera som controller för MD:s kommittéer, arbetsgrupper och projektgrupper om 

inte GR beslutar annat. 

 

b) Förslag för Riksvalnämnden inom MD 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att besluta följande: 

Riksvalnämnden 

§ 12 Riksvalnämnden ska 

–  

– ta emot förslag på kandidater till posterna som förtroendevald revisor och ersättare 

– inför upphandling av auktoriserad revisor eller extern revisor begära in minst tre offerter 

 

      

c) Förslag till arbetsuppgifter för Attestanter  

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att besluta följande:                                                                                                                                

Multipeldistriktet 

§ 22 i Stadgar för MD: Multipeldistriktets firma tecknas, förutom av Guvernörsrådet, av de av rådet 

utsedda personerna, dock alltid två i förening. 

Guvernörsrådet beslutar vilka två som förutom ovannämnda har rätt att genom fullmakt två i förening 

löpande teckna bank- och postärenden. 
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Deldistrikt 

Firma 

§ 35 Distriktens firma tecknas förutom av distriktsrådet, av de av rådet utsedda personerna, minst två i 

förening. 

 Klubb 

Enligt § 23 i normalstadgar för klubbar tecknas firma, förutom av styrelsen, av presidenten tillsammans 

med två andra styrelseledamöter enligt styrelsens beslut. 

Kassören och en person som klubbstyrelsen bestämmer får, var för sig, teckna klubbens bank- och 

postgirokonto. 

 

d) Auktoriserade revisorer 

Val av revisorer väljs enligt § 29 i Multipeldistriktets Arbetsordning 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet att besluta följande:   

Förhandlingsordning vid Riksmöte 

§ 29 Riksmötesförhandlingarna ska äga rum enligt följande ordning. 

16. Val av 

a) 

e) (strykes: revisionsbolag (upphandlat) alternativt) auktoriserad revisor och förtroendevald revisor samt 

ersättare 
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14.b  Förslag till rekommenderade insamlingsmål, verksamhetsåret 2022 – 2023. 
(Per medlem – insamlingsmålen under verksamhetsåret 2021 – 2022, inom parantes) 

 

Förslag 1 – Pengapåsen. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 0 (0) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Pengapåsen. 

 

Förslag 2 – Katastrofberedskapen. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 90 (90) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Katastrofberedskapen. 

 

Förslag 3 – NSR-projekt. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 20 (40) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

NSR-projekt. 

 

Förslag 4 – Kommittén för funktionsvariationer. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 30 (60) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Kommittén för funktionsvariationer. 

 

Förslag 5 – Lions Quest - Tillsammans. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 0 (40) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Lions Quest. 

 

Förslag 6 – LEO. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 0 (30) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

LEO. 

 

Förslag 7 – Bring Quality to Life – Tältaktiviteten. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 130 (90) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Bring Quality to Life – Tältaktiviteten. 

 

Förslag 8 – Sveriges Lions Miljöpris. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 10 (10) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Sveriges Lions miljöpris. 

 

Förslag 9 – Orkester Norden. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 10 (5) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Orkester Norden. 

 

Förslag 10 – Sveriges Lions Hjäpfond. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet 2022 besluta 

att rekommendera klubbarna att betala 20 (0) kronor per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023 till 

Sveriges Lions Hjälpfond. 

 

Totalt rekommenderade medel att betala per medlem för verksamhetsåret 2022 – 2023; 310 (365) 

kronor. 
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 Guvernörsrådets yttrande över motioner. 

 
Motion nr 1 inlämnad av LC Västervik. 
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Distriktsrådets AUs yttrande: 

Sent ankommen motion till DG medför att hela DR inte kunnat yttra sig.  

Då DRAU 101S läst motionen angående ändring av §37 i stadgarna ställer sig DRAU bakom motionen. Detta 

för att markera att det finns ett utbrett missnöje i klubbarna med nuvarande formuleringar i paragrafen.  

Att klubbar ska kunna lämna bidrag till lokala föreningar som har humanitär, eller med Lions Clubs 

fokusområden, inriktning verkar vara ett mycket starkt önskemål. Även om det finns en insamlingsverksamhet 

i organisationen i fråga.  

 

Guvernörsrådets yttrande: 

GR delar motionärens uppfattning i första att-satsen och anser att profilering via lokala angelägna projekt 

är viktig. Därför bör hindrande begränsningar i möjligaste mån elimineras. 

GR delar däremot inte motionärens yrkande i andra att-satsen. GR har redan i dag möjlighet att teckna 

avtal med andra organisationer med egen insamlingsorganisation. Att ge ett generellt uppdrag till 

Guvernörsrådet att teckna avtal med andra insamlingsorganisationer, utan att specificera i vilket syfte, 

skulle främst ge en ökad arbetsbörda utan att koppling finns till beslutade aktiviteter. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta: 

 

-att bifalla första att-satsen i motionen 

- att avslå andra att-satsen i motionen 
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Motion nr 2 inlämnad av LC Ockelbo 
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Distriktsrådets yttrande: 

Distriktsrådet bifaller motionen med hänvisning till att kommunikations- och beslutsvägarna kan kortas ner 

med dagens teknologi. Distriktet föreslår därför Riksmötet att besluta enligt ovan och korrigera rådande 

stadgar och arbetsordning. 

 

Guvernörsrådets yttrande: 

GR delar motionen synpunkter och konstaterar att en framflyttning av inlämnandet av motioner till 

Riksmötet är helt möjligt. 

GR vill dock understryka att distriktsrådet ska ha möjlighet att yttra sig över motionerna. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta: 

-att med av GR föreslagna ändringar bifalla motionen 
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Motion nr 3 inlämnad av LC Ystad. 
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Distriktsrådets AUs yttrande: 

Då DRAU 101S läst motionen angående ändring av §37 i stadgarna ställer sig DRAU bakom motionen. Detta 

för att markera att det finns ett utbrett missnöje i klubbarna med nuvarande formuleringar i paragrafen.  

Att klubbar ska kunna bidra till lokala föreningar som har humanitär, eller med Lions Clubs fokusområden, 

inriktning verkar vara ett mycket starkt önskemål. Även om det finns en insamlingsverksamhet i 

organisationen i fråga. 

 

Guvernörsrådet yttrande: 

GR delar motionärens uppfattning om vikten av att kunna stödja andra lokala organisationer som bedriver 

viktig humanitär verksamhet och som är i stort behov av tillfälligt finansiellt stöd till lokala humanitära 

insatser. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet: 

 

-att bifalla motionen 
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Motion nr 4 inlämnad av LC Åhus. 
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Distriktsrådets AUs yttrande: 

Då DRAU 101S läst motionen angående ändring av §37 i stadgarna ställer sig DRAU bakom motionen. Detta 

för att markera att det finns ett utbrett missnöje i klubbarna med nuvarande formuleringar i paragrafen.  

Att klubbar ska kunna bidra till lokala föreningar som har humanitär, eller med Lions Clubs fokusområden, 

inriktning verkar vara ett mycket starkt önskemål. Även om det finns en insamlingsverksamhet i 

organisationen i fråga. 

 

Guvernörsrådet yttrande: 

Guvernörsrådet delar motionärens uppfattning om att paragraf 37 ger begränsningar i klubbars möjlighet 

att stödja angelägna lokala verksamheter. GR anser dock att ett tillägg till paragrafen bättre kan tjäna detta 

syfte.  

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta: 

- att avslå motionen. 
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Motion nr 5 inlämnad av LC Skellefteå 
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Guvernörsrådets yttrande: 

GR delar motionärens uppfattning gällande behovet av bidrag till diabeteshundar. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet: 

- att bifalla motionen  

att GR får i uppdrag att utreda förutsättningarna för att införa ett bidrag till diabeteshundar samt 

formulera bestämmelser och förslag till finansiering av ett sådant bidrag.  

GR ska vid Riksmötet 2023 redovisa vad man kommit fram till och lämna förslag till beslut i 

ärendet. 
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VAL 2022, Riksvalnämndens rapport till Riksmötestrycket. 
 

 

Nomineringar med förord av RVN, för verksamhetsåret 2022-2023, MD 101 Sverige. 

 

 

Kandidat   Klubb   
 

Guvernörsrådets ordförande 2022-2023, § 16a 

Bengt Persson  LC Alvesta      

 

Riksvalnämnden förordar 

Bengt Persson  LC Alvesta 

 

 

Guvernörsrådets vice ordförande 2022-2023, § 16b 

Pia Rundberg  LC Svansjö 

Per Oremo   LC Sollefteå    

Jarkko Enqvist  LC Piteå/Öjebyn (avsagt sig nomineringen) 

Anna From-Lindqvist  LC Skellefteå (avsagt sig nomineringen) 

 

Riksvalnämnden förordar 

Per Oremo   LC Sollefteå  

 

Controller 2022-2023 § 16c 

Annica Nordell  LC Östersund Brunkullan 

Lars Ekbäck   LC Vilhelmina 

 

Riksvalnämnden förordar 

Annica Nordell  LC Östersund Brunkullan 

 

 

Riksvalnämndens ordförande (syd) 2022-2023, §16d 

Christer Johansson  LC Västervik (syd) 

 

Riksvalnämnden förordar 

Christer Johansson  LC Västervik (syd) 

 
Ledamot i Riksvalnämnden (mitt) 2022-2023, §16d 

Lars-Åke Lindman  LC Oxelösund (mitt) 

 

Riksvalnämnden förordar 

Lars-Åke Lindman  LC Oxelösund (mitt) 

 

Ledamot i Riksvalnämnden (norr) 2022-2023, §16d 

Per-Åke Öster  LC Hallsberg (norr) 

 

Riksvalnämnden förordar 

Per-Åke Öster  LC Hallsberg (norr) 
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Kandidat   Klubb 
 

Auktoriserad revisor, ordinarie 2022-2023, § 16e 

Christina Wahlström 

Revisorspolen Matson & Co AB   Upphandlad 

 

Upphandlad till 2023 
 

 

Auktoriserad revisor, ersättare 2022-2023, § 16e 

Per Gustavsson 

Revisorspolen Matson & Co AB   Upphandlad 

 

Upphandlad till 2023 
 

 

Förtroendevald revisor, ordinarie 2022-2023, §16e 

Ulf Viberg   LC Västervik    

 

Riksvalnämnden förordar 

Ulf Viberg   LC Västervik  

 

 

Förtroendevald revisor, ersättare 2022-2023, §16e 

Hans Folkesson  LC Vetlanda   

 

Riksvalnämnden förordar 

Hans Folkesson  LC Vetlanda 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets ordförande 2022-2023: 
 
 

Namn: Bengt Persson     

  

Bostadsort: Alvesta 
 
Civilstånd: Gift med Dorna, tillsammans har vi  
två barn, Felicia 7 år och Edvin 5 år 
 
Medlem i Lions sedan 1990, LC Vimmerby,  
LC Örebro och LC Alvesta 
 
 
 
 
 
Utbildning: Studie och yrkesvägledarexamen, skolledarutbildning, tysk gymnasielärarexamen i ämnena politik, ekonomi och 
historia. Montessoriutbildning samt projektledarutbildning.  
 
Yrke/Karriär: Studie och yrkesvägledare på samtliga stadier i det svenska utbildningssystemet. Skolledare såväl nationellt 
som internationellt (Tyskland). 
 
Nuvarande sysslesättning: Studievägledare, fakulteten för teknik, Linnéuniversitetet. 
 
Intressen; Musik, matlagning. Har haft förmånen att få spela med några av landets bästa storband. Numera ligger dock 
trumpeten nedpackad 
 
Uppdrag och befattningar inom Lions: Har varit president ett flertal gånger i olika klubbar. Har även haft uppdrag som 
sekreterare och medlemsordförande flera gånger. Zonordförande vid 3 tillfällen. 
 
Lionsuppdrag i tidigare distrikt 101-B. PRC 1998-1999. Vice distriktsguvernör 2002-2003, distriktsguvernör 2003-2004. 
Ordförande i hedersrådet 2004-2005.  
 
Lionsuppdrag i (nya) 101-S. Distriktsguvernör 2019-2020. Deltog aktivt i arbetet med sammanslagningen av distikten S och 
SM 
 
Multipeldistrikt 101. Medlem av guvernörsrådet 2003-2004 samt 2019-2020. Biträdande YED 2004-2005, IRC, 2020-2021 
 
Internationellt: Medlem i Relief and Rescue committé.  
 
Samhällsengagemang: Tidigare politiska uppdrag i kommunstyrelse och kommunfullmäktige, även uppdrag som 
nämndeman. Ordförande i en bostadsrätssförening samt ett antal olika styrelseuppdrag inom föreningslivet.  
 
Språk: Jag har mycket goda kunskaper i både engelska och tyska.  
 
Jag har deltagit i:  Riksmöten 7, Europaforum 2, Convention 2 
 
Som GRO vill jag prioritera följande: 
 

 Att öka kunskapen om Lions ute i våra klubbar, det vi kallar lionskunskap 

 Att marknadsföra Lions i samhället 

 Att alternativa mötesformer utvecklas, digitala såväl som hybrid 

 Att aktivt stödja och stärka det arbete som görs av GAT-teamen 

 Att verka för att Lions blir en organisation i nutid. 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets vice ordförande 2022-2023: 
 
 

Jag heter Pär Oremo och kommer från Sollefteå mitt 

Sverige    

Gift med Anita och vi har 3 vuxna barn som jobbar i 

mitt företag. 

Varit militär å 19 år fordonsutbildare samt 

sambandsansvarig radio och telegrafi 

1987 startade jag mitt företag Sollefteå Slipservice 

AB som har vuxit och har idag 17 anställda och blivit 

utnämn till att vara en av Europas modernaste 

slipföretag 

 

Mina officiella uppdrag har varit 

Ordförande: 

Sollefteå Fallskärmsklubb, Sollefteå Ridklubb, Solsias skoterklubb Utbildnings ansvarig 

för snöskoterutbildning i SNOFED framtagit lärarhandledning samt elev materiel 

Godkänt av Vägverket  

Ordförande för Näringslivets Säkerhetsdelegation i norr 

Ordförande för Sollefteå Hantverksförening 

Utbildning i fallskärmshoppning, Sportdykning  Segelflygning    

Jag har varit Lions sedan 1984 har haft många olika befattningar i klubb som distrikt 

Distriktguvernör 2008-09 samt 2018-19 varit på 2 st världs kongress. Jag har också varit på ett flertal 

riksmöten 

Jag tycker det är viktigt att hjälpa andra människor som behöver hjälp, i-världen som i vår närhet 

Lions behöver idag förändras och här kommer jag att jobba för vår organisation, behövs göras mer 

modernt så att det passar i nutid, våra distrikt måste också anpassas för att våra Lionsmedlemmar 

känner sig trygga i organisationen Om vi tillsammans jobbar för att utveckla vår organisation till det 

bättre, kommer vi att känna att vi bromsar medlemstappet. 

 Jag är väl insatt i internationella och MD samt Distriktets Lagar och arbetsordning 

Vi måste lära oss mer om Lions och dess organisation från klubbnivå upp till MD 

Pär Oremo 

PDG 
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Presentation av kandidat till posten som guvernörsrådets vice ordförande 
2022-2023: 
 

 

Namn: Pia Rundberg, född Kindgren 

Bor: Kinna 

Civilstånd: gift med min Peter, sedan 2006 
och som också är Lionsmedlem 

Medlem: sen 2007, LC Varberg och LC Svansjö 

Utbildning/Yrke: Realskola, yrkesskola – 
kameral linje, högre företagsekonomi.  

Jag äger och driver en redovisningsbyrå, sen 
1993. Jag är auktoriserad redovisningskonsult 
genom SRF, Sveriges Redovisningskonsulters 
Förbund. Jag har tre anställda på byrån. 

Intressen: Lions, golf, resor – gärna med husbil. Teater och musik. Mina intressen ger mig möten 
med människor, vilket är en central och viktig roll för mig. 

Utbildningar inom Lions: Zon-ordförandeutbildning, GMT-utbildning, GMT-ledarutbildning, DG-
utbildning 

Uppdrag och befattningar inom Lions: LC Varberg, president samt styrelseledamot 
LC Svansjö, president och styrelseledamot. Dessutom var jag  zonordförande i tre år  

Distrikt 101vg, hade uppdrag som GMT  

Distrikt 101v,  DG, även här verkade jag som GMT, är med i  styrgruppen GMA 

MD 101, koordinator för New Voices 

Deltagit: 
Riksmöten:  5 
NSR: 2 
Vad jag skall göra som vGRO: 
Utveckla, stimulera samt uppdatera lionskunskapen hos samtliga klubbar. Ju fler vi är som kan 
marknadsföra Lions verksamhet desto bättre är det 

Stärka GMA-projektets fokusområden – fler medlemmar, behålla medlemmar, nya klubbar, utveckla 
zon-arbetet 

Stötta GAT-teamen, dvs GMT, GLT, GST inkl New Voices i deras verksamhet. 

Jag är positiv med ev kritik och frikostig med beröm 

Vi alla skall vara stolta Lions – tillsammans gör vi skillnad! 

Bästa Lionshälsningar 

Pia Rundberg 
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Styrelsen för 

Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Org nr 802405-0406 

får härmed avge 

Årsredovisning 

för räkenskapsåret 1 juli 2020 - 30 juni 2021 

Innehåll: 

Förvaltningsberättelse 

Resultaträkning 

Balansräkning 

Redovisningsprinciper och noter 

sida 

2 

3 

4 

5 
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GMA-projektet i distrikt 101V. 

Lions i Sverige har under många år haft en negativ medlemsutveckling och i nuläget är antalet medlemmar 8400 st. En siffra 

som var 18400 st 1989. Problematiken kring medlemsutvecklingen finns i hela Lionsorganisationen och på nästan alla 

kontinenter.  

För att försöka motverka och skapa förutsättningar för en positiv utveckling  tog LCI för några år sedan ett initiativ och tog 

fram en arbetsmodell för ett mer långsiktigt arbete med medlemsutvecklingen. Efter test i några distrikt i USA och utvärdering 

beslöt man att succesivt lägga ut arbetsmodellen för att testa i ett antal utvalda distrikt. Projektet fick arbetsnamnet Global 

Membership Approach  GMA ( global medlemsfokusering)    

I slutet av 2020 fick distrikt 101V en förfrågan om medverkan i projektet, som piloter tillsammans med ytterligare 15 distrikt i 

Europa. Efter en genomgång beslöts att gå med och i maj 2021 påbörjades arbetet.  
Den modell som ligger till grund för projektet innehåller ett antal steg som succesivt bygger upp en struktur och ett arbetssätt 

där målet är att få hela organisationen att engagera sig i projektet. Framgång kan bara nås om den enskilde medlemmen är 

involverad i projektet!  

De olika stegen i modellen kan beskrivas på följande sätt; 

Skapa ett team – sätt samman personer som vill arbeta 

tillsammans  

Skapa en vision – Teamet analyserar nuläget och skaffar sig en 

gemensam uppfattning vad som måste göras. Med 

utgångsläge blir man överens om det långsiktiga målet, 

visionen.  

Skapa en plan – Med utgångsläge i de analyser och visionen 

tar teamet fram  planer/aktiviteter 

Skapa framgång – Den kanske viktigaste delen i modellen. Att 

följa upp och se om åtgärderna har lyckats eller ej.  

 

Sedan starten i maj 2021 har projektet succesivt kommit igång. Utgångsläget var den information och förslag som kom fram i 

de inledande träffarna med projektets styrgrupp ( teamet). 

En Swot-analys gav idéer och den framtagna visionen ett utgångsläge för konkreta aktiviteter. 

 

Efter diskussioner i styrgruppen skapades ett upplägg som har ambitionen att få samtliga klubbar att bli involverade i 

projektet. I nuläget pågår zonvis träffar för att skapa utgångsläge för förändrings-arbetet i resp. klubb.  

För att ge ytterligare stöd och hjälp till klubbarna kommer succesivt fler att engageras i projektet. I den uppföljning som görs 

löpande fångas en mängd idéer och synpunkter upp som måste genomföras utanför klubbarnas aktiviteter. Styrgruppen är en 

resurs men fler kommer att behöva involveras.    

 

Styrgruppen för GMA 101V 

Per-Johan Sigman DG, Leif Gustavsson VDG, Jan Ivarsson 1VDG, Finn Bangsgaard LC Svansjö, Pia Rundberg LC Svansjö, Anette 

Sjöberg LC Halmstad, Jan Därnemyr LC Nossebro   
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Water Means Life 

ett nationellt projekt för Lions Sverige med stöd från Lions Clubs International 

Foundation (Lions internationella hjälpfond) 

Projektet 
Det första borrhålet blev klart i september 2019 och det invigdes 2020 i byn Beeli Wacatay. Vatten 

tillgången har skapat förutsättningar för lokalinvånarna både i byn men även i ett större område. 

Då grundvattennivån är låg samt att det ofta är längre perioder av torka i området behöver borrhålen 

borras ner till flera hundra meter.  

Intill borrhålet byggdes en vattencistern samt vattenstationer både för invånarna och för boskapen.  

Projektets andra borrhål invigdes i Hamure under sommaren 2021. Vattentrycket och vattenflödet på det 

andra borrhålet var mycket bra. Även på denna plats, byggdes cistern samt vattenstationer. 

Borrhålens underhåll och skötsel har överlämnats till lokala vattenmyndigheter. 

Framtid 
Vi har nu lyft fokus på borrhål nummer tre, ansökan är inlämnad. För det fortsatta arbetet hoppas vi 

kunna få ett besked vid årsskiftet 2021-2022 för att därmed kunna följa planen. Intentionen är att 

färdigställa ett borrhål under varje verksamhetsår tills vi klara med alla fem planerade och beslutade 

borrhål. Lions medlemmar ska informeras löpande om projektet. 

Borrhål nummer tre är planerat i Hiiriro cirka 100 kilometer från vårt senaste borrhål. 

Water Means Life är ett projekt för att ge rent och friskt vatten genom öppnande av nya brunnar. 

Idagsläget är två av fem planerade brunnar helt färdiga.  

Brunnarna ger gott om friskt vatten till byarna i deras närområde.  

Genom tillgång till rent vatten behöver människorna inte fly sina hemtrakter. 
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VERKSAMHETSPLAN 

MD-101Sverige 

Verksamhetsåret 2022-2023 
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Inledning 

 

Alla av oss är naturligtvis medvetna om den situation som vår organisation befinner sig i. Det inkommande 

guvernörsrådet vill inte kalla det för kris men, om inget görs så kommer vi att hamna i en prekär situation. De 

senaste två åren med pandemi har naturligtvis inte gjort det lättare att rekrytera nya medlemmar men, när samhället 

öppnar upp igen så måste vi ta ett gemensamt ansvar för att bli flera.  

Under pandemin så har vi lärt oss att hantera digitala möten på ett betydligt bättre sätt än tidigare. Detta har gjort att 

verksamheten i de flesta fall i så väl klubbar som zon, distrikt och MD-nivå kunnat genomföras. Detta är en 

mötesform som bör utvecklas ytterligare då den är mer kostnadseffektiv än enbart fysiska möten.  

Det har tidigare påtalats att vi måste bli en organisation för framtid och inte i dåtid, Genom att öka kunskapen om 

hur vi använder digitala kanaler såväl som sociala medier måste öka i klubbarna för att vi ska kunna verka i dagens 

samhälle med snabba förändringar.  

Medlemsrekryteringen måste riktas mot underrepresenterade grupper i samhället. Detta inkluderar såväl att vi måste 

öka antalet kvinnor i organisationen men även att vi måste försöka attrahera människor från andra kulturer för den 

verksamhet som Lions bedriver.  

Vi måste aktivt visa utåt i samhället vad det är vi gör. Allt för många gånger vänder vi informationen inåt när vi 

berättar om vad vi gjort eller gör. Här är åter en gång sociala medier ett verktyg som måste användas mera frekvent.  

Vid alla aktiviteter bör det finnas informationsmaterial att dela ut till personer som besöker oss. I detta material ska 

det finnas kontaktuppgifter till vem i klubben man kan vända sig till för ytterligare information.  
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GMA-projektet ( Global Membership Approach)  
GMA-projektet ursprung är den negativa medlemsutveckling som Lions har globalt. På samtliga kontinenter utom 

Afrika har utvecklingen under många år tillbaka varit negativ. En fortsatt negativ utveckling kan äventyra Lions 

överlevnad på sikt. 

För att lyfta frågan och ge organisationen ett verktyg för att bryta den negativa trenden har GMA-projektet skapat. 

Det är Lions central som tagit initiativet och skapat en modell, ett angreppssätt, för att få en långsiktig positiv 

utveckling. 

Projektet har sitt utgångsläge i en modell som innebär att man skapar ett team som tar det övergripande ansvaret, en 

analys av nuläget med hjälp av bl.a. en SWOT-analys, beskriver vad man vill åstadkomma i en vision, konkretiserar 

vad som skall göras i handlingsplaner som regelbundet följs upp och vid behov justeras. 

Den övergripande planläggningen omvandlas därefter stegvis till en process som involverar hela organisationen och 

samtliga klubbar. Projektet kommuniceras ut genom regelbundna nyhetsbrev och att all information finns på 

distriktets hemsida  och på projektets Facebook sida.  

Målet med projektet är att förändra inom ett antal fokusområden viktiga för Lions långsiktiga utveckling. Dessa 

är; 

 

Nya medlemmar -  mål; antalet nya medlemmar, ökad förmåga att ”sälja in” Lions 

Behålla medlemmar -  mål;  minimera antalet medlemmar som slutar, utveckla klubbens inre miljö. 

Utveckla serviceaktiviteter -  mål; ökade intäkter, fler serviceaktiviteter 

Kompetensutveckling  - mål; utbildningstimmar, nya utbildningsaktiviteter, utbildningsbehov,  

Nya klubbar – mål; antalet nya klubbar, öka antalet klubbar med nya inriktning/upplägg 

Utveckla zonverksamheten – mål; gemensamma aktiviteter, digital träffar, gem. utbildningar 

Genomförandet av projektet bygger på ett åtagande från alla medlemmar i organisationen. Det övergripande teamet 

ger vägledning, men alla i organisationen måste bidra för att projektet skall få ett resultat. Projektet har inga andra 

resursers än de som finns hos distriktet och klubbarnas medlemmar    

Global Action Team (GAT) 
Globala Action Team ska likt tidigare fokusera på samarbete utifrån LCI:s tre grundpelare – ledarutveckling, 

medlemsutveckling och innovativa hjälpinsatser. 

GAT är ett sammanhållet team där de olika pelarna bildar ett nätverk tillsammans med motsvarigheterna i våra olika 

distrikt. Distriktteamen ska tillsammans med zonordförandena för att GAT strukturen genomförs i samtliga klubbar. 

Det är ytterst viktigt att klubbarna förstår innebörden av GAT-teamets arbete. GAT måste även göras tydligare i hela 

organisationen så att varje medlem förstår det ansvar som GAT har.  

En av de viktigaste uppgifterna för GAT är att arbeta för att minska avståndet mellan klubb, distrikt och 

multipeldistrikt.  

Medel är MD:s och distriktens GAT samt zonordförandena och vice zonordförandena.  

Mätbara mål är att fortsätta införandet av GAT i hela organisationen. 

 

Global Leadership Team (GLT) 
För att kunna driva verksamheten inom multipeldistrikt 101 Sverige så kommer det att behövas välutbildade ledare. 

Finns inte dessa så kan vi inte driva verksamheten framåt i nutid utan då kommer vi ohjälpligt att vara kvar i dåtid. 

Det gäller att hitta ledare som ska kunna verka inom olika befattningar på samtliga nivåer inom vår organisation. Vi 

behöver ledare som drivs av engagemang och motivation för att stärka Lions Sverige och som genom sin kunskap 

kan entusiasmera personer som idag inte är medlemmar att komma med i vår gemenskap. Kontinuerligt bör det 

göras bedömning av behovet av RLLI, ALLI och FDI. De som genomgått dessa utbildningar ska uppmuntras till att 

gå vidare till olika uppdrag inom Lions.  

Medlemsutveckling och ledarutveckling är två parametrar som hör samman och ett samspel mellan dessa funktioner 

är nödvändig för att vi ska kunna utvecklas som organisation.  

Det är av yttersta vikt att samtliga GLT-koordinatorer ges möjlighet att träffas tidigt under verksamhetsåret för att 

utarbeta gemensamma och distriktsvisa arbetsplaner. Avstämningar ska göras regelbundet under verksamhetsåret.  

Arbetet med att starta upp zon-team ska intensifieras. 

 

Medel är Lions samlade GLT-strukturer, samverkan med NSR och finansiering från LCI 
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Mätbara mål bör vara att utbildningarna ges inom de av LCI givna ramarna för dess utbildningskoncept. 

Även det samnordiska konceptet ” A joint Nordic Training Curriculum” bör vara vägledande.  

Den etablering av zon-team som är påbörjad ska fortsätta att utvecklas. 

 

Global Membership Team (GMT) 

Det självklara målet är naturligtvis att öka vårt medlemsantal men, ett lika viktigt mål är att arbeta för att behålla de 

medlemmar vi har. Vi känner alla till att vi under ett flertal år haft en negativ medlemsutveckling, detta måste vi 

gemensamt arbeta för att vända. Alla ska känna sig välkomna i våra respektive klubbar där vi tillsammans arbetar för 

att skapa en bättre morgondag för våra medmänniskor. Klubbarna och dess medlemmar är den viktigaste resursen vi 

har för vår verksamhet. Lions ska spegla samhället i stort och det innebär att antalet kvinnor såväl som personer från 

andra kulturer samt yngre också måste kunna ges möjlighet till ett medlemskap i den lokala Lionsklubben. Arbetet 

med en ökad samverkan med New Voices bör intensifieras men det får inte innebära att vi har parallella 

rekryteringsorgan.  

Alla klubbar inom ett distrikt bör arbeta för att LEO-verksamheten implementeras och utvecklas. Lämpliga 

rekryteringsställen för just LEO är de olika lärosätena som finns ute i landet.  

 

Varje distrikt ska ta fram en plan för att stimulera klubbarnas tillväxt, målet för verksamhetsåret är vi ska vara minst 

lika många medlemmar när verksamhetsåret börjar som när det slutar.  

 

Efter att ha genomgått en pandemi så har vi lärt oss att vi kan avhålla möten på andra sätt än bara fysiskt. Vi måste 

fortsätta att utveckla de digitala möjligheterna för medlemmar som av olika skäl inte kan närvara fysiskt vid ett 

månadsmöte 

 

GMT-koordinatorer inom MD och distrikten bör sammanstråla tidigt under verksamhetsåret för att gemensamt 

arbeta fram implementeringsmöjliga arbetsplaner. Prioriteten ska fokuseras på medlems -och klubbutveckling i 

MD101.  

Avstämning bör göras regelbundet och då digitalt. Den tänkta särskilda satsningen på storstadsområden som av 

kända skäl inte kunde påbörjas föregående verksamhetsår bör komma igång 2022-2023. 

Medel är de samlade GMT-strukturerna, MD-GAT och PR-Info kommittén. 

Mätbara mål är att vi fortsätter med medlemsrekryteringskampanj i anslutning till Världsliondagen den 8 

oktober samt vid alla lokalt arrangerade evenemang. 

 

Global Service Team (GST) 
Att vi står inför ett stort behov av att förnya oss och förändra oss är uppenbart. Vårt samhälle förändras och 

konkurrens från hjälporganisationer liknade Lions finns det idag många av. Trots samhällsförändringarna så finns 

det många människor som vill engagera sig på olika sätt men, de väljer allt som oftast annan organisation än Lions.  

Det enda sätt vi kan motverka detta är att vi syns och att vi hörs i olika sammanhang. Att vi i all kommunikation med 

presumtiva medlemmar lyfter fram att vi arbetar helt ideellt och att vi har extremt låga administrationskostnader. Vår 

profil är otydlig och detta kan bero på att vi har många olika projekt inom olika områden, här måste vi bli tydligare. 

Vi måste kunna argumentera för vilka är vi, vad vill vi, vad gör vi? En förutsättning för att lyckas kommunicera ut 

detta är att öka kunskapen hos den enskilde medlemmen om vad Lions egentligen är, vad vi står för, vilken 

värdegrund vårt arbete vilar på, etc.  

 

För att lyckas med att bli tydligare måste vi under verksamhetsåret välja ett av våra fokusområden att satsa på syn- 

hunger- miljö- diabetes-barncancer. Guvernörsrådet 2022-2023 har valt att fortsätta fokusera på diabetes, främst 

barndiabetes.  

 

Arbetet med att starta så kallade specialklubbar och en specialklubb per distrikt bör kunna starta under 

verksamhetsåret.  

MD-GST och distriktens GST ska träffas tidigt under året för att försätta med implementering av de arbetsplaner 

som bör finnas framtagna under föregående verksamhetsår. Avstämning ska göras regelbundet och då digitalt. 

Nationella aktiviteter ska genomföras på världsdiabetesdagen och på världsvattendagen.  

Ett strävansmål ska vara att öka antalet aktiviteter som registreras i ”appen” MyLion ska öka under verksamhetsåret.  

Medel för detta är GST och distriktens GST-koordinatorer i samverkan med MD:s GAT, samt PR-Info 

gruppen. 

Mätbara mål är resultat av aktiviteter på världsliondagen, världsdiabetesdagen samt världsmiljödagen. 

Antalet servicerapporter ska fortsätta att öka så att de globala målen uppnås.  
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New Voices 
Arbetet med NV ska intensifieras för att öka andelen medlemmar från  underrepresenterade grupper i Lions. Detta 

gäller såväl unga vuxna som personer med annan kulturell bakgrund.  

 

New Voices ska fortsätta sitt arbete med att utveckla en strategi för att öka antalet medlemmar i underrepresenterade 

grupper. Den exempelsamling som ska finnas framtagen avseende verktyg som klubbar kan använda i sin 

rekrytering av medlemmar från underrepresenterade grupper ska tydliggöras.  

Samverkan mellan NV och GMT ska finnas.  

Medel för detta är MD-koordinatorn och distriktens koordinatorer i samverkan med MD-GAT 

Mätbara mål är att öka andelen medlemmar i Lions från de grupper i samhället som är starkt 

underrepresenterade i vår organisation. 

 

LEO 

Leo är Lions ungdomsorganisation för personer mellan 12-30 år. LEO- medlemmarnas ibland annorlunda sätt att se 

på problem som måste lösas kan vara en inspirationskälla för många klubbar. Strävansmålet för verksamhetsåret ska 

vara att det ska bildas minst 1 ny LEO-klubb i respektive distrikt.  

Internationella LEO-dagen den 5 december ska uppmärksammas i samtliga distrikt.  

Då LEOS ofta kan befinnas sig på geografiskt väldigt olika ställen bör verksamheten riktas mot en ökad 

digitalisering. Detta ska dock inte ske på bekostnad av de aktiviteter som LEO-medlemmar för på olika platser i 

samhället.  

LEO ska uppmuntras till att aktivt delta i MD:s olika kommittéer.  

Medel för detta är MD:s LEO-koordinator samt koordinatorerna ute i distrikten i samarbete med MD-GAT 

Mätbara mår är att det vid verksamhetsårets slut finns minst en LEO-klubb i varje distrikt samt att den 

internationella LEP-dagen den 5 december uppmärksammas.  

  

Volontärverksamhet inom Lions Sverige 

Guvernörsrådet 2022-2023 kommer under sitt verksamhetsår fortsätta arbetet med att utveckla 

volontärverksamheten i projekt lokala, såväl som nationella och internationella. En medverkan av volontärer i olika 

klubbaktiviteter kan stärka klubben och ge möjligheter för större aktiviteter. Ett särskilt fokus bör läggas på att 

engagera ungdomar och personer från underrepresenterade grupper.  

Medel för detta är MD-GST och MD-GMT i samverkan med de lokala lionsklubbarna 

Mätbara mål är hur många klubbar som engagerat volontärer i sin verksamhet.  

 

Multipeldistriktets Hedersråd (MDHR) 

Hedersråden består av erfarna före detta guvernörer som har stor kunskap om verksamheten inom Lions Sverige. 

Målet bör vara att på ett bättre sätt utnyttja denna kunskap och att använda MDHR som en remissinstans i frågor 

som kräver särskild kompetens och erfarenhet. MDHR ska aktivt kunna vara ett bollplank för GRO och GR. MDHR 

ska också ges möjlighet att arrangera hedersrådsmöten i samband GR.  

Hedersrådets framtagna handlingsplan ska kunna användas av klubbar som lidit stor skada i efterdyningarna av 

Covid-19.  

Medel är MD:s hedersråd samt GRO och guvernörsrådet.  

Mätbara mål är hur många yttranden MDHR lämnat på uppdrag av GRO och guvernörsrådet, samt hur 

handlingsplanen använts för att minimera skadorna efter Covid-19. Möteskostnader belastar distrikten.  

 

Lions Clubs International Foundation 

Lions Clubs International Foundation ä ren viktig del av Lions verksamhet och en förutsättning för att Lions ska 

kunna genomföra sina internationella hjälpprojekt. Lionsmedlemmar är respekterade världen över när det gäller 

humanitära hjälpinsatser just det humanitära är det centrala uppdraget. Genom löpande information från LCIF ska  

 

Lions Sveriges bidrag till Lions internationella katastroffond öka, att användas exempelvis vid naturkatastrofer, 

humanitära katastrofer och vid andra behov.  

Kunskapen om LCIF och vad organisationen gör måste öka i hela MD 101. Arbetet måste inriktas på att etablera ett 

fungerande informationssystem från MD och ut i klubbarna. Ett väl fungerande team bestående av koordinatorerna i 

MD och distrikten är av avgörande karaktär för detta. På detta sätt ges förutsättningar för att uppnå uppsatta mål. Det 

ska uppmärksammas att LCIF även kan lämna bidrag till aktiviteter och projekt.  
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Medel för detta är MD:s LCIF-koordinatorer och distriktens koordinatorer, detta i samverkan med MD-

GAT 

Mätbara mål är att fler klubbar bidrar med medel till LCIF. Att den lokala Lionsklubben utser LCIF-

koordinatorer. 

 

Marknadsföring- PR- Information 

Den främsta tillgången för Lions i fråga om marknadsföring är den enskilde medlemmen. För att lyckas med vår 

marknadsföring måste kunskapen om Lions hos den enskilde medlemmen öka, det vi kan kalla Lionskunskap. Med 

tillgång till ett adekvat material så kan kunskapsnivån öka. Med bättre kunskap blir det lättare att rekrytera nya 

medlemmar.  

PR-kommitténs uppdrag är att göra Lions mera synligt för allmänheten och på olika sätt förmedla vad Lions gör och 

uträttar. Tidigare fokus har varit att publicera artiklar och pressmeddelanden. Det påbörjade arbetet med att 

intensifiera och involvera klubbarna ute i distrikten mera i PR-arbetet ska fortsätta, tätare kontakter mellan MD:s 

PR-kommitté och distriktens motsvarighet ska stimuleras. Klubbarna ska uppmanas att ge PR-kommittén underlag 

som sedan kan bearbetas av PR-kommittén till en användbar information som kan användas till lokala 

presskontakter och sociala medier.  

Ett strävansmål ska vara att alla klubbar skaffar ett Facebook eller Instagramkonto där klubben kan publicera aktuell 

info om klubbens arbete och kommande aktiviteter.  

Den beslutade marknadsplanen ska kommuniceras och implementeras under verksamhetsåret.  

Kommittén ska synliggöra Lions genom artiklar i såväl traditionell media som i social media där vi lyfter fram 

exempel på Lions hjälpverksamhet på alla plan. 

Medel för detta är PR-kommittén, guvernörsrådet samt Lions kontor och redaktionen för tidningen The 

Lion. 

Mätbara mål är antalet artiklar i media samt marknadsplanen. 

 

Ungdomsverksamheten 

Distriktens och klubbarnas arbete med nationella och internationella ungdomsläger är en hörnsten i Lions 

verksamhet. Att arrangera läger i Sverige är dessutom en förutsättning för att vi själva ska kunna skicka ungdomar 

till andra länders läger. Målsättningen är att klubbar sponsrar ungdomar i åldern 17-21 år till att deltaga i 

internationella ungdomsläger alternativt till internationella läger som avhålls i Sverige. Vi ska ta emot lika många 

ungdomar till våra egna läger som vi skickar ut till internationella läger. Det är viktigt att klubbarna får uppdaterad 

information så att de känner sig trygga med att kunna informera och skriva en ansökan.  

Under verksamhetsåret 2022-2023 planeras för två svenska läger i distrikten M och N. Målsättningen är att skicka ut 

ett 50-tal ungdomar samt att de planerade lägren kan genomföras. 

Medel för detta är YED, VYED samt YEC i klubbarna 

Mätbara mål är att det under verksamhetsåret genomförs två internationella läger samt att ett 50-tal 

ungdomar åker ut på internationella ungdomsläger 

 

Lions Quest- Tillsammans 

LQ-Tillsammans är vårt värdegrundsprogram som vänder sig främst till unga, från förskoleklass till och med 

gymnasiet. Programmet vänder sig även till föräldrar och undervisande personal och tar väl fast på det som 

stipuleras i de olika läroplanerna. Syftet med programmet är att uppmuntra och stärka ett positivt beteende. LQ 

verkar inom områden som etik och livskvalitet och vars huvudsyfte är ett informera unga människor om riskerna 

med droganvändning. En annan viktig del av LQ-Tillsammans är att aktivt arbete mot kränkande särbehandling 

inom alla områden. Detta ska tydliggöras i samverkan med ungdomskommittén och PR-kommittén. FN anser att 

LQ-Tillsammans är världens mest effektiva program för att förhindra drogmissbruk och kränkande särbehandling. 

Medel för detta är att under verksamhetsåret hitta en säljare av kurserna mot en fast provision per kurs. 

Mätbart mål är en intensifierad marknadsföring av kursutbudet och ett antal genomförda kurser. Förskolan 

ska fortsatt prioriteras och lämpliga förskolor ska inventeras.  

 

Lions mot narkotika 

Lions ska fortsätta att stödja verksamhet som syftar till att förhindra att droger kommer in i landet. Samverkan kan 

ske med de organisationer som distrikten själva väljer att prioritera. Lions ska fortsatt stödja arbetet mot alkohol, 

droger och tobak genom medlemskapet i centralförbundet för alkohol- och narkotikaupplysning, CAN 

Målet är att samverka med olika organisationer för att stoppa spridningen av droger i samhället.  
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Katastrofberedskapen  
Katastrofberedskapens inom Lions Sverige syfte är att med penningmedel som ställts till förfogande av Sveriges 

lionsklubbar och andra givare, snabbt ska kunna ge hjälp vid inträffade katastrofer och andra nödsituationer 

internationellt såväl som i Sverige. Katastrofberedskapens styrelse ska ha arbetsformer som garanterar detta. 

Mätbara mål är att klubbarna fortsatt bidrar med medel samt att katastrofberedskapens styrelse skyndsamt 

tar beslut på begäran om bidrag. 

 

Lions som miljömedveten organisation 

Lions ska, med sina förutsättningar aktivt bidra till en miljömässig och långsiktig hållbar utveckling. Den hållbara 

utvecklingen innehåller tre dimensioner miljömässig, social och ekonomisk, alla lika viktiga för att en förändring 

mot ökad hållbarhet ska lyckas. Lions verkar främst inom social hållbarhet med de projekt som vi genomför inom 

områden som katastrofstöd men även med förebyggande arbete. Vi ska sträva efter att bedriva ett aktivt miljöarbete i 

samverkan med våra medlemmar och andra intressenter. Vi ska aktivt arbeta för att minska vår miljöpåverkan i våra 

projekt, aktiviteter och vårt resande. Vi ska även fortsättningsvis stödja och uppmuntra andra aktörer genom 

utdelandet av Lions miljöpris. Miljöprisets syfte är att stödja och uppmärksamma miljöfrågan men även ge oss själva 

uppmärksamhet i press och på sociala medier. Vid resor till möten ska fossilfria alternativ alltid prioriteras. Under 

föregående verksamhetsår har vi lärt oss att träffas digitalt, denna mötesform ska så långt möjligt prioriteras för att 

spara vår miljö. Världsmiljödagen den 5 juni ska uppmärksammas genom en nationell aktivitet. Ett samarbete ska 

stimuleras med Baltic Sea Lions och NSR.  

Medel för detta är det miljöarbete som bedrivs i våra klubbar, MD-GST och miljöansvariga i distrikten. 

Mätbara mål är det antal miljöaktiviteter som genomförs i klubbarna och att samverkan med Marint 

Kunskapscenter i Malmö utvecklas samt att miljöpriset delas ut. 

 

Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 

Stiftelsen har till uppgift att vara mottagare av de bidrag som inkommer från allmänheten. Lionsklubbarna ska inte 

skicka några bidrag till fonden. Klubbarna ska informeras om fonden och allmänhetens möjlighet att lämna bidrag.  

Mätbart mål är att klubbarna kan informera allmänheten om fonden och dess 90-konto. 

 

Bring Quality to Life-Tältaktiviteten 

Bring Quality to Life är samlingsnamnet på den aktivitet där Lions Sverige i samarbete med Myndigheten för 

Samhällskydd och Beredskap (MSB) bidrar ibland livsavgörande insatser efter en katastrof. BQtL är den 

internationellt mest kända aktivitet som drivs av Lions Sverige. De tält som köps in lagras i MSB:s depå i 

Kristinehamn. När Sverige får en förfrågan om hjälp vid en katastrof/krissituation kan människor i nöd ges tak över 

huvudet tack vare tälten.  

Mätbara mål är att det ska finnas 500 tält i MSB:s lager för att användas vid katastrofinsatser internationellt 

men, även vid inhemska katastrofer och kriser.  

 

Water Means Life (WML) 

Sveriges Lions projekt i norra Somalia har gjort stor skillnad för både människor och boskap. Den nytta projektet har 

gjort är överväldigande. Byar som tidigare inte haft rent vatten att tillgå, vilket för många varit deras högsta önskan 

har nu just det. Det första borrhålet i byn Beeliwacatay gav rent dricksvatten till tusentals människor som tidigare 

saknade tillgång till rent vatten. Det rena vattnet har även inneburit att livskvalitén klart förbättrats liksom det  

 

allmänna hälsoläget. Med tillgång till rent vatten ges de boende en möjlighet att stanna kvar i området och behöver 

inte fly på grund av vattenbrist.  

Under verksamhetsåret 2021-2022 kommer borrhål nummer tre att påbörjas. Beslut om borrhål nummer 4 är ännu 

inte tagit.  

Målet är att WML ska fullföljas utifrån beslutad plan.  

 

Nationella insamlingar 

Nationella insamlingar kommer att genomföras enligt plan. Alla insamlingar/aktiviteter innebär samtidigt en 

möjlighet till att rekrytera nya medlemmar genom att vi informerar om Lions. Strävan är att öka summan av 

insamlade medel att använda i nationella och internationella projekt. Den nationella insamlingen till WML ska fortgå 

under verksamhetsåret 2022-2023.  

Medel är en insamling som organiseras och genomförs i samråd med MD-GST, WML och PR-infokommittén 
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Mätbart mål är att insamlingen ska ge medfinansiering för att kunna söka Grants från LCIF för ytterligare 

borrhål enligt fastställd plan.  

 

Internationella hjälpprojekt 

åra internationella hjälpprojekt är ett av de viktigaste områdena med Lions verksamhet. De är med detta sagt också 

ett viktigt inslag i vårt varumärke. Projektkoordinatorn ska informera distrikt och klubbar om möjligheten att starta 

dylika projekt. Koordinatorn ska även vara behjälplig att planera projekten, GR ska avgöra hur många projekt som 

ska kunna få statusen som MD-projekt där projektägandet övergår till MD. Projekten bör ha sin grund i LCI.s 

fokusområden.  

Målet är att pröva om Lions Sverige kan åtaga sig ytterligare internationella hjälpprojekt.  

 

Riksmöteskommittén (RMK) 

Under verksamhetsåret 2022-2023 kommer riksmöte i Karlstad att genomföras. Under hösten 2022 kommer alla 

underlag att tas fram av RMK för att kunna presenteras i tidningen The Lion och på MD.s hemsida. Under våren 

2023 måste alla underlag till ”Riksmötestrycket” tas fram av GR.  

RMK:s målsättning är att ta vara på de kunskaper som arrangemangen ger för att kontinuerligt kunna förbättra. 

Strävan från RMK är alltid att finna de mest kostnadseffektiva och prisvärda arrangemangen så att så många 

medlemmar som möjligt ska ha en möjlighet att vara med på riksmötet och göra sin röst hörd.  

RMK kommer även att fortsätta planeringen av NSR Council Meeting 2023.  

Medel för detta är RMK i samverkan med GRAU och GR 

Mätbara mål är att RM 2023 genomförs samt att planeringen av NSR. Council Meeting fortgår. 

 

Nordiska samarbetsrådet (NSR) 

NSR är ett samarbetsforum mellan de fem nordiska multipeldistrikten. Ett av de främsta skälen till att NSR bildades 

var att Norden skulle få en starkare röst i LCI. Vi har i praktiken alltid haft en nordisk representant i den 

internationella styrelsen, internationell direktor. En annan anledning till bildandet av NSR var att de nordiska 

distriktsguvernörerna och kommittéordförandena skulle ha ett forum för erfarenhetsutbyte och för att kunna arbeta 

med en gemensam strategi för framtiden.  

Sammanhållningen i Norden har stärkts genom de samnordiska internationella hjälpprojekten.  

Under verksamhetsåret 2022-2023 kommer inledande samtal att påbörjas med de baltiska staterna för att utröna 

möjligheterna till ett närmare samarbete.  

Medel är de gemensamma Lionsstrukturerna inom de nordiska länderna samt NSR:s CC och OC-grupper 

Mätbart mål är ett intensifierat arbete sektorsvis då främst inom GST, GMT och GLT funktionerna samt att 

samtal med de baltiska staterna inleds.  

 

Lions Clubs International 

Multipeldistriktet har under verksamhetsåret fördelen av att ha en internationell direktor som medlem i den 

internationella styrelsen. Detta är till gagn för MD101 då vi har möjlighet till nära kontakt och snabb information 

från LCI. Vi har möjlighet genom vår ID att exempelvis lyfta Lions Sveriges internationella hjälpprojekt i den 

internationella styrelsen.  

Målet är att MD, distrikt och klubbar snabbt ska kunna få aktuell information från LCI och internationella 

styrelsen 

 

IT-policy 

Guvernörsrådet ska kontinuerligt uppdatera och uppgradera befintlig IT-policy för att skydda Lions verksamheter 

och tjänstepersoner. Det ska säkerställas att gällande lagstiftning efterlevs vid användandet av olika IT-resurser. Stöd 

ska erbjudas klubbar i form av utbildning, exempelvis hur IT ska användas vid all form av registrering såsom i 

MyLCI. Fortsatt kompetensutveckling ska kunna erbjudas för att öka klubbarnas kompetens inom digitalisering. 

Digitala möten ska så långt möjligt prioriteras då det är mera kostnadseffektivt.  

Mätbart mål är att klubbar ökar sin IT-kompetens 

 

Multipeldistriktets ekonomifrågor 

Guvernörsrådet kommer under verksamhetsåret 2022-2023 att aktivt arbeta för att hålla den administrativa 

resultatbudgeten i balans i förhållande till fastställd budget. Den ekonomiska ram vi har att förhålla oss till riskerar 

att minska beroende på förväntad nedgång i antalet medlemmar. Ingen kommitté eller arbetsgrupp kommer tillåtas 

att utan särskilt medgivande överskrida eller göra avsteg från tilldelad budgetram. Avstämning ska göras regelbundet 

och i jämförelse med gällande förutsättningar och prognos. Den beslutade resepolicyn ska efterlevas full ut.  

Målet är att uppfylla den av Riksmötet beslutade rambudgeten.  
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General Data Protection Regulation (GDPR) 

GDPR ersätter den tidigare personuppgiftslagen och syftar till att stärka och harmoniera skyddet för fysiska personer 

inom EU. Den berör även oss i Lions. 

Personuppgifter inom Lions ska vara lösenordsskyddade. Eventuellt spridande av personuppgift måste vara godkänt 

av personen i fråga. GDPR omfattar Lions från MD-nivå till den enskilda klubben.  

Målet är att MD, distrikt och klubbar ska efterleva det regelverk som gäller för GDPR.  

 

Lions kontor 

Lions kontor ska ha en effektiv organisation som ska kunna ge bra service till samtliga i organisationen. Vi ska ha 

nöjda medarbetare på kontoret och aktivt verka för en god arbetsmiljö för dessa. Kontoret ska ge hjälp och stöd till 

klubbarna vid behov samt vara behjälpligt vid genomförande av digitala möten i avsikt att hålla nere 

möteskostnaderna. Lions kontor arbetar helt utifrån principen  att ge bästa möjliga service i en positiv anda.  

Målet är att kontorets personal även fortsatt ska arbeta in positiv arbetsmiljö 

 

 

 

 

 

 

Bengt Persson  Christer Wallin Anita Oremo 

VGRO,MD101 1VDG, Distrikt 101-M 1 VDG, Distrikt 101-N 

 

 

 

 

Göran Hammarlund Klas Nilsson  Leif Gustavsson 

1VDG Distrikt 101-O 1 VDG 101-S  1 VDG Distrikt 101-V 
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Budget för verksamhetsåret 2022-2023 
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Årsavgift för verksamhetsåret 2022-2023 
 
Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att fastställa den svenska nationella årsavgiften till 400,00

  

 

För familjemedlem gäller följande:  

 

Huvudman för hushållet betalar 400,00 per år .  

Upp till ytterligare fyra kvalificerade myndiga familjemedlemmar i samma hushåll och 

samma klubb betalar 200,00 per år. 

  

Medlem i studentklubb betalar 200,00 per år.  

Ungdom under 30 år betalar 200,00 per år.  
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När och var händer det? 

 
Allt som gäller guvernörsrådsmötet är förlagt till First Grand i Falun. Särskild kallelse har gått ut om 

det till berörda. Middagen gäller för den som är kallade och deltar under torsdagen. 

 

 

 

 

 

 

 

Ta på hatt till middagen på fredagen! 

 

 

 

 

 

 

 

 
Allt som gäller riksmötet är förlagt till 

Lugnetkyrkan. Dit tar du dig i de abonnerade 

bussarna som går från hotellen. Luncher serveras 

på Lugnetkyrkan. Middagarna på Dalasalen och dit 

tar du dig med de abonnerade bussarna. 

 

 

 

Allt som gäller guvernörsrådsmötet är förlagt till 

First Grand i Falun. Överlämnandelunchen gäller 

bara för avgående och pågående guvernörsråd. 

 

 

Med reservation för eventuella ändringar in i det sista! 

 

 

Torsdag 26 maj 2022 på First Grand

GR-möte, förmöte 15.00

Fikapaus 16.00

Registrering 16.00-18.30

Middag 19.00

Söndag 29 maj 2022 på First Grand

GR-möte 09.00-12.00

Fikapaus 10.30

Överlämnandelunch 12.00-13.30

Fredag 27 maj 2022 på Lugnet och Dalasalen

Registrering 08.00-12.30

Utställning 08.00

GR-möte 08.30

Fikapaus 10.00

HR-möte 10.00-11.50

Lunch, HR 12.00

Lunch, GR 12.00

Lunch, lions 12.00

Riksmöte med invigning 13.00-17.00

Fikapaus 14.45

VIP-mingel för de första 80 anmälda 18.00

Middag 19.00-24.00

Lördag 28 maj 2022 på Lugnet och Dalasalen

Registrering 08.00-12.30

Utställning 08.00

Seminarieserie 08.30-11.55

Lunch 12.00

Riksmöte 13.00-17.00

LEO-möte 13.00-16.30

Partnerprogram 12.30

Fikapaus 14.30

MJF-mingel, Hotel Bergmästaren 18.00

Riksmötesmiddag 19.00-01.00


